
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat
Képviselő-testülete

Szám: ISU/577-4/2024.

J e g y z ő k ö n y v

Készült  :   Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről.

A Képviselő-testületi  ülés  helye:  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  székhelyén,  (3980
Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében.

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2024. február 14. napján 8:00 órakor

Jelen voltak: Szamosvölgyi Péter polgármester
Dankó Dénes alpolgármester
Csernai Ferencné 
Kracson Norbert
Lukács Tamás
Palicz István 
Pasztorniczky István
Róth József
Schweitzer Tamás
Sebes Péter 
Szabó János
Szőnyi István 
képviselők

Tanácskozási  joggal  meghívottak:  Dr.  Hörcsik  Richárd  országgyűlési  képviselő,  Stumpf
Imre Jánosné önkormányzati  tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter
aljegyző. Tóthné dr. Galambos Andrea a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Kormányhivatal
Sátoraljaújhelyi Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat
elnöke, Szebényi Gáborné a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő a Roma
Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kababik Edina a Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke.
Bartus István Főépítész, Greskóné Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető,
Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető, Cseh Ádám az ÁD-CSE-WO Kft.
ügyvezetője.

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik
Sándor jegyző,  dr.  Fazekas  Márk Péter  aljegyző,  Bartus  István  Főépítész,  Greskóné Tóth
Erika  osztályvezető,  dr.  Madák  Tímea  osztályvezető,  Matisz  István  osztályvezető,  Jánosi
Attila osztályvezető.

Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.

Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket
és az ülést megnyitotta. Megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 képviselőből
12 képviselő jelen van. Javasolta, hogy az előző ülésen elmaradt Interpelláció  18. napirendi
pontként kerüljön megtárgyalásra, továbbá 19. napirendi pontként Kérdés kerüljön felvételre,



amelyet Pasztorniczky István képviselő úr címez a polgármester irányába. Megkérdezte, hogy
van-e valakinek egyéb javaslata a napirendeket illetően.

Schweitzer Tamás képviselő: visszavonta az interpellációját, nem kívánta az ülés keretében
előadni.

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  képviselő  úr az  interpelláció  anyagát  nyilvánosan
megosztotta, ezért szeretné az ülés keretén belül megválaszolni az ott feltett kérdéseket. 

Tekintettel  arra,  hogy további  javaslat  nem hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter  polgármester
javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását.

S z a v a z á s :   a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 12 tagja, 12 igen szavazattal, 
– egyhangúlag – elfogadta az ülésmódosított napirendjét az alábbiak szerint:

Napirendi pontok:

1. Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének
Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  2023.  évi  költségvetéséről  szóló  4/2023.
(II.14.) önkormányzati rendelete módosítására  
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző

2. Előterjesztés az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezésére
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

3. Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzatának  2024.  évi
költségvetésének elfogadására 
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző

4. Előterjesztés  a  háztartási  szennyvíz  szállítására  és  elhelyezésére  vonatkozó
közszolgáltatási díj megváltozására vonatkozó kérelem elfogadására
Előterjesztő: Cseh Ádám ügyvezető, ÁD-CSE-WO Kft.

5. Előterjesztés  a  háztartási  szennyvíz  gyűjtésére,  szállítására  és  elhelyezésére
vonatkozó szabályokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

6. Sátoraljaújhely  településrendezési  eszközeinek  (településszerkezeti  terv,  helyi
építési szabályzat és szabályozási terv) módosítására
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

7. Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatala 2023. évi tevékenységéről
szóló beszámoló elfogadására
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

8. Előterjesztés  a  Sátoraljaújhely  -  Hegyköz  Turizmusáért  Egyesület  2023.  évi
szakmai  munkájáról  és  gazdálkodásáról  szóló  beszámoló  elfogadására,  a
városnéző  gumikerekes  kisvonat  és  a  helyi  termékpont  2023.  évi  munkájáról
szóló  beszámoló  elfogadására,  valamint  az  Egyesület  2024.  évi  költségvetési
tervének jóváhagyására
Előterjesztő: Dankó Dénes alpolgármester

9. Előterjesztés  a  Sátoraljaújhelyi  Városellátó  Szervezet  2024.  évi  közmunka
programjára
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

10. Előterjesztés  a  Rákóczi  Szövetség  szervezésében  magyar  iskolában  tanuló,
határon  túli  gyermekek  részére  „Beiratkozási  Ösztöndíj”  támogatásának
megállapítására
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester
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11. Előterjesztés  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  és  a  Rákóczi  Szövetség
közötti stratégiai együttműködési megállapodás megkötésének hozzájárulására
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

12. Előterjesztés  az  általános  iskolai  felvételi  körzethatárok  tervezetének
véleményezésére
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

13. Előterjesztés Sátoraljaújhely közigazgatási területén belül lévő közútfejlesztéshez
való hozzájárulásra
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

14. Előterjesztés  az  Élő  Forrás  Hagyományőrző  Egyesület  –  Hunyor  Népfőiskola
által kezdeményezett, Közelítés Program keretében létrejövő Értékadó Kultúra
tanúsítvány mozgalomhoz történő csatlakozásra
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

15. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testület tagjainak
vagyonnyilatkozat-tételi  kötelezettségének  teljesítéséről  szóló  tájékoztató
elfogadására
Előterjesztő: az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság elnöke

16. Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

17. Előterjesztés  a  lejárt  határidejű  határozatok végrehajtásáról  szóló  tájékoztató
elfogadására
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző

18. Interpelláció
19. Kérdés 
20. Egyebek 

Tájékoztató  a  két  testületi  ülés  közötti  időszak  legfontosabb  eseményeiről  és  a  tett
intézkedésekről (szóban)

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  2024.  január  29-én  a  sátoraljaújhelyi  borászokkal
egyeztetett  a  2024  évi  programokról.  Minden  évszakban  megrendezésre  kerül  egy-egy
rendezvény a helyi és a környékbeli borokkal kapcsolatban. Ugyanezen a napon egyeztetés
zajlott  a  2024 évi  költségvetést  érintően,  majd tanácskozott  Prof.  Dr.  Kéry Szabolccsal  a
Tokaj  Hegyalja  Egyetem  új  rektorával  az  együttműködési  lehetőségekről.  Január  30-án
Nezáczky  Mártonnét  köszöntötte  100.  születésnapja  alkalmából,  amely  ritka  esemény,  jó
egészséget  kívánt  részére,  majd  a  Polgármester  Ösztöndíjának  átadására  került  sor  a
Sárospataki Református Kollégium Gimnáziuma tanulója, Hutkai Csenge részére és a Trefort
Ágoston Szakképző Iskola tanulója, Gyökér Erika részére. Mindketten más irányba haladnak,
azonban közös bennük, hogy van életcéljuk és elképzelésük a jövőt illetően. A Sárospataki
Református  Kollégium  Gimnáziuma  igazgatója  elmondta,  hogy  Sátoraljaújhelyből  sokan
járnak  hozzájuk  és  rendkívül  felkészültek  az  oda  érkező  diákok,  amely  az  óvoda  és  az
általános  iskolák  pedagógusai  munkáját  dicséri.  Február  1-én  alakuló  ülés  zajlott  az  Egri
Érseki Hivatalban Cseppelényi György boldoggá avatási eljárása kapcsán, földi maradványai
a  Piarista  Templom altemplomában  nyugszanak.  Február  2-án  közrendvédelmi  egyeztetés
folyt a gróf Andrássy Teremben Palicz István képviselő vezetésével. Ugyanezen a napon a
következő ötéves program bemutatására és ünnepélyes átadására került sor a Díszteremben.
Február 3-án Georgikon Alapítványi Bál zajlott. Hozzátette, hogy az intézménybe egyre több
tanuló jelentkezik. Február 3-án a TV2 Tények című műsorában került bemutatásra a Nemzeti
Összetartozás  Hídjáról  készült  kisfilm.  Február  6-án  bejárást  tartott  a  képviselő-testület
tagjaival  a  sátoraljaújhelyi  Bortemplomban.  Február  7-én  a  geotermikus  energia
lehetőségeinek  kihasználásával  kapcsolatos  videokonferenciába  kapcsolódott  be,  amelyet
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pozitívnak és tanulságosnak ítélt meg. Február 12-én Vármegyei Pénzügyi Bizottsági ülésen
vett  részt.  Február  13-án  Interreg  egyeztetés  zajlott „a  határon  átnyúló  várostérségek
Sátoraljaújhely  referenciacsoport  részvételével,  a  jogi  akadálymentesítés  előmozdítása  a
szlovák-magyar határtérségben” témában. Hozzátette, hogy megnézik a pályázat kiírása előtt,
hogy a  korábbi  pályázatok  esetében milyen  akadályozó  tényezők voltak  a  pályázat  végig
vitelét  tekintve.  Ugyanezen  a  napon  az  ÉRV  Zrt.  részére  történő  vízi  közmű  vagyon
átadásával  kapcsolatos  szerződés  aláírására  került  sor.  2024.  február  13-án  az  Észak-
Magyarország  Folyóirat  Szerkesztősége  szervezésében  a  Népkerti  Vígadóban  zajló
Polgármesterek  Találkozóján  alpolgármester  úr  képviselte  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzatát. Bemutatták az újságot és a közösségi felületeket. Elmondták, hogy milyen
lehetőségei  vannak  településeknek  arra,  hogy  a  megyei  napilapban  és  a  hozzá  tartozó
közösségi médiában megjelenhessenek. 

1. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-
testületének Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló
4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelete módosítására  

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, és Greskóné
Tóth Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.

Greskóné  Tóth  Erika  osztályvezető:  a  negyedik  módosítás  az  eddig  végrehajtott,
tényadatokkal kiegészült 2023. évi költségvetés végrehajtásáról szól. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: ügyrendi jelzés érkezett. 

Schweitzer  Tamás  képviselő:  a  közrendvédelmi  egyeztetésre  a  rendelet  alapján  minden
képviselőnek  meghívót  kell  kapnia.  Megkérdezte,  hogy  miért  nem  kapott.  Megkérdezte
továbbá, hogy az öt éves program önkormányzati rendezvény vagy kampányrendezvény volt-
e, illetve van-e igazgatója a Bortemplomnak, és milyen formában fog működni. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Bortemplomnak nincs igazgatója jelenleg, hogy milyen
formában  fog  működni,  ahhoz  egyeztetés  szükséges.  Tartalommal,  eseményekkel,
rendezvényekkel megtöltött közösségi tér kerül létrehozásra.  Minden képviselő tudja, hogy
az öt éves program végén az aktuális polgármester összeállítja, összeállíttatja a következő öt
éves programot, amely nem kampányrendezvényként került bemutatásra. 

Szamosvölgyi Péter polgármester rendre utasította Schweitzer Tamás képviselőt, kérte, hogy
tartsa  be  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  a  Szervezeti  és
Működési Szabályzatában foglaltakat. 

dr. Terdik Sándor jegyző: jelenleg nem tudja, hogyan alakult ki korábban a gyakorlatban,
hogy ki kap a közbiztonsági  egyeztetésre  meghívót.  A közbiztonság témakörében érdekelt
szakemberek kerültek meghívásra. Emlékeztető készült a megbeszélésről, amely nyilvános. 

Kérdések következtek.

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy mit jelent a 744 millió forint költségvetési hiány a
2023 évben. 
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Greskóné Tóth Erika osztályvezető:  a  költségvetési  hiány azt  jelenti,  hogy a 2023.  évi
költségvetésben a 2022. évi maradvány összegből ennyit fordítottak arra, hogy a költségvetés
kiegészüljön. A mérleg előírása szerint az előző évi maradvány igénybevételét jelenti. 

Pasztorniczky István képviselő: 1.352.841.934,- Ft összeg került tervezésre helyi iparűzési
adó bevételre. Megkérdezte, hogy ebből mennyi összeg került felhasználásra helyi közösségi
közlekedésre és szociális ellátásra. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  a  képviselőket,  hogy  ismertessék  a  bizottságaik
döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  5  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  az
előterjesztést a képviselő-testület számára.

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely
szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az
előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás
mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kérdések folytatása következett.

Schweitzer  Tamás  képviselő:  megkérdezte,  hogy  a  tervezéskor  megállapított  eredeti
előirányzatokban lévő eltérések mivel indokolhatók, milyen gazdasági folyamatok zajlottak,
és milyen intézkedések történtek a 3. negyedévhez képest.

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: a helyi közösségi közlekedésre jelentős összeg került
felhasználásra, amely látható a városban. Az idei évben is jelentős összeg kerül tervezésre. A
vis maior helyzetekre is gondolni kell, hogy bármikor reagálni tudjanak az adott eseményekre.

Vélemények következtek.

Dankó  Dénes  alpolgármester:  több  képviselő  már  több  évtizede  tanácskozik  a
Díszteremben. Minden év februárjában előkerülnek ugyanazok a kérdések. Nem érti,  hogy
miért teszik fel újra és újra. Minden évben elmondja az aktuális pénzügyi vezető, hogy mit
jelent a költségvetési hiány. 2024. évben jelentősebb összeg fog szerepelni ennél a tételnél,
mert  több  pályázat  nyert,  a  forrás  megérkezett,  azonban  felhasználásra  még  nem  került.
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Könyveléstechnikai szempontból a kollégák akkor tudják majd nullásan lezárni, ha a pályázati
forrással elszámoltak. Úgy gondolja, hogy a képviselőnek fel lehet keresni a pénzügyi vezetőt
és kérdezni. 

Szőnyi István képviselő 8:32 órakor távozott az ülésről. 

Schweitzer Tamás képviselő: véleménye szerint nem lennének kérdések, ha részletesen ki
lennének bontva a költségvetés számai az előterjesztésben, mert egy számhalmazt látnak csak.
Kérdést tehetnének fel a bizottsági ülésen a külsős bizottsági tagok is. A következő napirend
előterjesztésében pedig le van írva, hogy a költségvetés előterjesztésekor a képviselő-testület
részére  tájékoztatásul  a  mérlegeket  és  kimutatásokat  kell  szöveges  indokolással  együtt
bemutatni.  Korábban  Fedorné dr. Fráter  Zsófia címzetes  főjegyző  a  bizottsági  ülésen
részletesen elmagyarázta, hogy az egyes költségvetési sorok miért és hogyan változtak. 

Pasztorniczky István képviselő: a helyi közösségi közlekedés céljára fordított összegre volt
kíváncsi,  nem a közút fenntartására.  A helyi adókról szóló 1990. évi C. törvény 36/A §-a
egyértelműen fogalmaz „A települési önkormányzat által megállapított helyi iparűzési adóból
származó  bevétel  elsőként  –  a  fővárosi  önkormányzat  esetén  külön  törvényben
meghatározottak szerint – a helyi közösségi közlekedési feladat ellátására, a helyi közösségi
közlekedési  feladat  ellátásához  szükséges  összegen  felüli  bevétel  különösen  a  települési
önkormányzat képviselő-testületének hatáskörébe tartozó szociális ellátások finanszírozására
használható fel.”  Kérdését  ezért  tette  fel,  mert  nem látja  a  költségvetésben,  hogy a helyi
iparűzési adó milyen tételes célokra kerül felhasználásra. 

Róth  József  képviselő:  Schweitzer  Tamás  képviselőnek  is  jönnie  kellene  a  pénzügyi
bizottság ülésére,  és egyeztetni  kellene  kérdéseket.  A tavalyi  évben nem volt  kettő  millió
forint a 70 éven felülieknek járó utalványra, azonban ebben az évben plusz 12 millió forint jut
a Zemplén Médiacentrum Kft. részére. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: képviselő úr rosszul emlékszik, mert emelésre került a 70
éven felülieknek járó utalvány összege 2023-ban is. 

Szőnyi István képviselő 8:37 órakor visszaérkezett az ülésre. 

Szabó János képviselő: szeretné tudni, hogy minden évben van-e maradvány, költségvetési
hiány. Ha nem kapnak megfelelő információt, akkor ez korábban is előfordult-e.

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  a  kérdések  biztos  jók,  azonban  a  vélemények
elmondásánál járnak.

Palicz  István képviselő:  az  összes  bizottság  tárgyalta,  elhangzott,  hogy milyen  szavazati
aránnyal fogadták el. Elindult a kampány. A bizottsági üléseken kell kérdezni, és a képviselő-
testület tiszta vélemény alapján tud dönteni. 

Pasztorniczky István képviselő: a képviselő-testületi ülés nem csak a képviselőknek szól,
hanem a nyilvánosságnak is, a város lakosságának, ezért mondja el bővebben a véleményét az
ellenzék a testületi ülésen. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  elfogadásra  javasolta  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  2023.  évi
költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet-tervezet
szerint.
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Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12  tagja,  10  igen  szavazattal,  2
tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023. (II.14.)
önkormányzati rendelet módosításáról

A rendelet a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi. 

2. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  önkormányzat  költségvetésének  középtávú
tervezésére

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e
kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

dr.  Terdik  Sándor  jegyző:  Magyarország  gazdasági  stabilitásáról  szóló  2011.  évi  CXCIV.
törvény  értelmében  legkésőbb  a  2024.  évi  költségvetési  rendelet  elfogadásáig  a  Képviselő-
testületnek  határozatban  kell  döntenie  a  2025-2027  évekre  vonatkozó  előirányzatok  tervezett
összegeiről.

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi
Bizottság döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Vélemény következett.

Szabó János képviselő: úgy gondolta, hogy sok változó van a világban, és egy évre sem tud
az  ember  előre  gondolkodni,  azonban  az  önkormányzatnak  törvényi  kötelezettsége,  hogy
három évre előre tervezzen. Nem látja, hogy meg fog-e valósulni. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester elfogadásra javasolta az önkormányzat költségvetésének középtávú tervezését
az előterjesztésben foglaltak szerint.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12tagja,  10  igen  szavazattal,  2
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
13/2024.(II.14.) határozata
az Önkormányzat költségvetésének középtávú tervezéséről

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy
1. az  államháztartásról  szóló  2011.  évi  CXCV.  törvény  29/A.§-a  szerinti  bevételek  és

fizetési  kötelezettségek  2025-2027.  költségvetési  évekre  vonatkozó  előirányzatait  a
határozat mellékletében foglaltak szerint állapítja meg,
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2. felkéri a jegyzőt, hogy a 2024. évi költségvetési rendelet-tervezet előkészítése során az
1. pontban meghatározott tervszámokat vegye figyelembe,

3. az Önkormányzat  2024-2026. évek közötti  időszakra vonatkozó középtávú tervezése
tárgyában hozott,  13/2023.(II.14.)  határozatban  foglaltak  végrehajtását  jóváhagyja  és
lezártnak tekinti.

Felelős: polgármester, jegyző
Határidő: 2024. február 29.

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi.

3. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2024. évi
költségvetésének elfogadására

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, és Greskóné
Tóth Erika osztályvezető asszonyt, hogy van-e kiegészíteni valójuk az előterjesztést illetően.

dr.  Terdik  Sándor  jegyző:  sajnálta,  hogy  a  költségvetés  összeállításánál  a  képviselők
semmilyen formában nem kívántak részt venni. A 2024. évi költségvetés tervezése hosszú
folyamat,  az előző év végén elkezdődik,  a 2023. évi költségvetés 4. módosításával együtt.
Egyedül  alpolgármester  úr  kérdezett  és  tájékozódott  a  költségvetést  illetően.  Minden
intézménnyel  külön-külön  költségvetési  tárgyalás  került  lefolytatásra,  akik  előzetesen
megküldték  költségvetési  tervüket,  és  ezeket  beszélték  végig  a  tárgyalásokon  az
intézményvezetőkkel.  Jelezte,  hogy jövőre ugyanígy elindul  a tervezés,  kérte a képviselők
jelentkezését, és az építő javaslataikat. 

Szamosvölgyi Péter polgármester:  fontos a jelenlegi időszak, hiszen egy évre, februártól
februárig kerül összeállításra az az elvi költségvetés,  amely a város működését elsősorban
biztosítani  tudja,  másrészt,  hogy  benne  legyenek  a  szociális,  kulturális  és  fejlesztési
elképzelések.  Sátoraljaújhely  és  más  település  költségvetése  soha  nem  egyezett  meg  a
végszámokkal,  történhetnek  váratlan  események  jó  és  rossz  irányban  is,  amelyek
megváltoztatják azt a költségvetést, amelyet a képviselők jelen esetben elfogadnak. Kell egy
stabil  iránynak  lennie,  azonban  száz,  kétszáz  nap  múlva  nem  biztos,  hogy  ezekkel  a
számokkal  fog mutatkozni  a költségvetés.  Az elnyert  pályázatok támogatási  összegei  és a
központi források a bevételi  oldalt emelik, egy nem várt esemény finanszírozása a kiadási
oldalt  változtatja  meg.  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  az  elmúlt  25  évben  a
lehetőségekhez képest, melyek szűkösek, a költségvetését úgy tervezte és fogalmazta meg,
hogy az itt  élő  embereknek a lehető legjobbat  hozza ki belőle.  A 2024. évi  költségvetési
tervezet  stabil  költségvetés az éppen aktuális  realitásokat  figyelembe véve.  Remélte,  hogy
nem lesz újabb járvány, energiaválság. Megköszönte jegyző úrnak, osztályvezető asszonynak,
kollégáinak,  az  intézmény  vezetőinek,  a  bizottságok tagjainak  és  elnökeinek  és  képviselő
társainak a munkáját,  akik aktívan részt vettek a költségvetés előkészítésében,  hogy reális
költségvetést tudjanak a mai napon tárgyalni. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  a  képviselőket,  hogy  ismertessék  a  bizottságaik
döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  5  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  az
előterjesztést a képviselő-testület számára.
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Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely
szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és  5  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra
javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás
mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás
mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kérdések következtek. 

Róth  József  képviselő:  hektikus  a  tervezés,  és  a  végszámok  esetében  nagy  az  eltérés.
Megkérdezte,  hogy  hol  lehet  jelentkezni  a  költségvetés  tervezésekor,  mert  nem  kapott
meghívót.  A  Zemplén  Médiacentrum  Kft.  12  millió  forinttal  több  támogatást  kap,
összehasonlításként  a  Hegyalja  Televízió  évi  24  millió  forintból  végzi  a  munkáját.
Megkérdezte, hogy bérfejlesztésre kell-e az emelt összeg. 

Palicz  István  képviselő:  bizottsági  ülésen  megkérdezte,  hogy  a  2024.  évi  költségvetés
biztosítja-e  a  nyugodt,  kiegyensúlyozott  működést,  ezen  belül  a  karbantartásokat,  az
önkormányzatnál  dolgozók  és  intézményei  munkatársainak  a  bérét,  a  meghatározott
felújításokat  és  fejlesztéseket,  a  közszolgáltatást,  a  világítást,  a  kátyúzást.  Megkérdezte
továbbá, hogy szükséges-e ebben az évben is a takarékoskodás, az odafigyelés.

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: ebben az évben is szigorú és takarékos gazdálkodást
várnak el az intézményektől, ez vonatkozik a kapcsolt támogatásban részesülő intézményekre
is. A 12 millió forint nem kifejezetten bérfejlesztésre kellett a Zemplén Médiacentrum Kft.
számára,  nem  az  önkormányzat  költségvetéséhez  tartozik  az,  hogy  hányan  dolgoznak  a
televízióban.  A  költségvetést  szigorú  és  takarékos  gazdálkodás  mellett  tervezték,  hogy
ezekkel az adatokkal a költségvetés biztonsággal végrehajtható legyen.

Vélemények következtek: 

Róth József képviselő: úgy gondolta, hogy a Zemplén Médiacentrum Kft. bead egy igényt,
amely elfogadásra kerül. Amennyiben 20 millió forintot kér, azt is megkapják. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  a  Kft.  tulajdonosa  az  önkormányzat.  A  munkájáról
köteles  beszámolni,  valamint  a  pénzügyi  és  a  szakmai  tevékenységéről  is.  Nem  lehet
összehasonlítani a két televíziót, más műsoridővel, más ellátottsági területtel, más létszámmal
dolgoznak. A sárospataki helyi televízió, a Zemplén Televízió térségi. Ezen kívül kiadja az
ingyenes Újhelyi Körképet, rádiót üzemeltet, és megvalósult az elektronikus médiában való
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nyilvánosság  is,  amelynek  rendszere  már  működik.  Hozzátette,  hogy  a  Zemplén  FM
kategóriájában az első lett, a leghallgatottabb rádió, amelyet a Kft. üzemeltet. 

Schweitzer Tamás képviselő: a 2024. évi költségvetési tervezetet stabilnak tartja, megbízik a
hivatal  szakembereiben.  A  végrehajtás  esetében  hektikus  a  költségvetés,  mert  jöhet  új
pályázat, vagy váratlan esemény. Ebben a költségvetésben szerepel indokolás, ezért hiányolta
a 2023. költségvetés módosításánál. 

Paszorniczky István képviselő: péntek délelőtt kapták meg az előtejresztéseket áttekintésre,
hétfőn  már  volt  bizottsági  ülés.  Rövid  volt  az  idő  az  áttekintésre,  nemhogy  az  előzetes
kérdésekre, tájékozódásra. Javasolta, hogy képviselők is hallgattassanak meg, ugyanúgy, mint
az intézmények vezetői,  valamint  a helyi iparűzési  adó felhasználását  tekintve legyen egy
külön kimutatás, hogy milyen célokra, mennyi összeg kerül felhasználásra. Újként tapasztalta,
hogy az Újhelyi Körkép esetében, milyen minőségben szerepel az újság alján a Mediaworks
Hungary Zrt.  

Dankó  Dénes  alpolgármester:  természetéből  adódóan  volt  kíváncsi  a  költségvetés
alakulására,  nem  felkérésre,  nem  meghívásra,  ezért  ment  személyesen  osztályvezető
asszonyhoz tájékoztatásért. Lehet személyesen, telefonon, e-mailben is kérdezni. A bizottsági
ülés arra van, hogy meg- és átbeszéljék az előterjesztéseket. A Zemplén Médiacentrumnak 16
főállású dolgozója van, nemcsak televíziót üzemeltet a Kft. A helyi rádiók által naponta elért
hallgatók száma alapján, és a 2023 II.  félévében a Nemzeti  Média- és Hírközlési Hatóság
vizsgálata alapján a Zemplén FM lett a leghallgatottabb rádió. Hozzátette, hogy a Mediaworks
Zrt. nyomdájában készül az Újhelyi Körkép, a tördelő szerkesztő elküldi a digitális anyagot, a
nyomdagépekből  pedig  kijön  papíralapon.  Ezenkívül,  a  bekért  árajánlatok  alapján  a
legkedvezőbb árat adta arra, hogy papírformában megjelenhessen az újság.  

Szabó János képviselő: fél éve nem találkozott az újsággal. Pénzbe kerül a hatékonyabban
történő széthordás, vagy több fix helyet kell megjelölni, ahol elérhető lenne. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  az  újság  terjesztésével  kapcsolatban  több  helyről  is
kapnak visszajelzést, hogy nem kapják meg azokat. A Polgármesteri Hivatal aulájában is van
lerakva,  és  hamar  elfogy.  Kérte,  hogy  nézzenek  utána  a  terjesztőknek,  hogy  kerüljön
Sátoraljaújhelyen  mindenhova,  ahova  kell,  továbbá  Széphalom  és  Károlyfalva
településrészekre is. 

Paszorniczky  István  képviselő:  a  jogszabályok  áttekintését  nem  alkalomszerűen  kell
végezni, hanem az alkalmazása kötelező. Nem lett volna jó jegyző úrnak, ha hétvégén keresik
meg  a  képviselők  a  kérdéseikkel.  Ezenkívül,  az  Újhelyi  Körkép  újságból  értesült  az
önkormányzat következő öt évre vonatkozó terveiről.  

Dankó Dénes alpolgármester: ha valamit nem ért, akkor ő az adott dologról a szakembert
kérdezi meg. A jegyző feladata munkaidőben az is, hogy a képviselőkkel foglalkozzon, aki
jelzi is, hogy bátran keressék. 

Csernai  Ferencné  képviselő:  a  2024.  évi  költségvetés  tárgyalásánál  az  igényeket  és  a
realitásokat figyelembe véve igyekezett a hivatal összeállítani a költségvetést. A cél az, hogy
a  költségvetés  az  önkormányzat  és  az  intézményeinek  a  működőképességét  biztosítsa,
valamint a kötelező és az önként vállalt feladatok megvalósításához a pénzügyi feltételeket is.
Intézményvezetőként  elmondta,  hogy  a  mindennapi  feladatellátáshoz  ez  a  költségvetés
elegendő lesz.
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Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  elfogadásra  javasolta  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  2024.  évi
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotását.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12  tagja,  9  igen  szavazattal,  3
tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről 

A rendelet a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi. 

4. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  háztartási  szennyvíz  szállítására  és  elhelyezésére
vonatkozó közszolgáltatási díj megváltozására vonatkozó kérelem elfogadására

Szamosvölgyi  Péter polgármester:  szóbeli  kiegészítése  nincs,  Cseh Ádám közszolgáltató
jelenleg külföldön tartózkodik. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  Lukács  Tamás,  Palicz  István,  Kracson Norbert  és
Sebes Péter képviselőket, hogy ismertessék a bizottságaik döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás
mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 9 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Vélemények következtek. 

Szabó János képviselő:  bizottsági ülésen elhangzott,  hogy nem tudni, az áremelés milyen
közfelháborodást fog okozni. 

Schweitzer  Tamás  képviselő:  a  2013.  évi  CXIV.  törvény  értelmezésében  nem  lehet  a
szennyvízdíjat emelni. Valószínűleg az önkormányzatnak kell a különbözetet kifizetni és nem
a lakosságnak. 

Paszorniczky  István  képviselő:  a  bizottsági  ülésen  volt  kérdése  a  fogyasztók  számával
kapcsolatban,  a szippantott  szennyvíz esetében,  mert  az önkormányzat rendelete  előírja  az
adatszolgáltatást. 

11



Róth  József  képviselő:  2  vagy  7  embert  érint  a  vállalkozás.  Jobb  lenne,  ha  bekötésre
kerülnének a rendszerbe. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a rendelet szerint félévente köteles adatszolgáltatást nyújtani a
szolgáltató. A beszámoló szerint a Köveshegyi Idősek Otthona telephelyét érintően tavalyi
évben 3.340 m3 és a lakossági 45 m3  volt a szippantott mennyiség. Aki nem csatlakozik a
szennyvíz-hálózathoz,  annak talajterhelési  díjat  kell  fizetni.  Jelenleg  három ingatlan  nincs
rákötve  a  rendszerre,  a  Köveshegyi  Intézmény  telephelye  esetében  folyamatban  van  a
beruházás megvalósítása. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester javasolta  a képviselő-testületnek,  hogy  az ÁD-CSE-WO Kft.  által  kérelmezett
háztartási szennyvíz szállítására és elhelyezésére vonatkozó közszolgáltatási díj 1.760,- Ft +
ÁFA/m3  díjról  2.191,-  Ft  +  ÁFA/m3  díjra  történő  emelését  a  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzat  Képviselő-testületének  a  háztartási  szennyvíz  gyűjtésére,  szállítására  és
elhelyezésére  vonatkozó  szabályokról  szóló  6/2023.  (II.  28.)  önkormányzati  rendeletében
foglaltakra tekintettel fogadja el.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12  tagja,  10  igen  szavazattal,  2
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
14/2024.(II.14.) határozata
a  háztartási  szennyvíz  szállítására  és  elhelyezésére  vonatkozó  közszolgáltatási  díj
megváltozására vonatkozó kérelem elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az ÁD-CSE-WO
Kft.  által  kérelmezett  háztartási  szennyvíz  szállítására  és  elhelyezésére  vonatkozó
közszolgáltatási díj 1.760,- Ft + ÁFA/m3 díjról 2.191,- Ft + ÁFA/m3 díjra történő emelését a
Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  a  háztartási  szennyvíz
gyűjtésére,  szállítására  és  elhelyezésére  vonatkozó  szabályokról  szóló  6/2023.  (II.  28.)
önkormányzati rendeletében foglaltakra tekintettel elfogadja.

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  fontosnak  tartotta,  hogy  szabályosan  kerüljön
elszállításra  a  szennyvíz,  akár  közszolgáltató  által  is,  mert  a  jövő  szempontjából  nem
mindegy, hogy mennyire szennyezik a környezetet. 

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  háztartási  szennyvíz  gyűjtésére,  szállítására  és
elhelyezésére vonatkozó szabályokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e
szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.

dr.  Terdik  Sándor  jegyző:  az  előző  napirendre  tekintettel,  az  áremelés  nemcsak  a
szolgáltatás  díjának emelését  jelenti,  hanem a szennyvíztelep  által  befogadandó szennyvíz
befogadási  összegének  növekedését  is.  A  képviselő-testületi  ülés  előtt  kiosztásra  került
módosítási javaslatban különválasztásra került a természetes személy által használt ingatlan,
illetve a nem természetes személy által használt ingatlan esetén történő díjak számítása. A
háztartási  szennyvíz  gyűjtésére,  szállítására  és elhelyezésére  vonatkozó szabályokról  szóló
6/2023. (II. 28.) önkormányzati rendelet 13. § (2) bekezdés b) pontja helyébe a következő
rendelkezés lép: 
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„b) háztartási szennyvíz elhelyezési díja: Természetes személy által használt ingatlan esetén
1.760,- Ft + ÁFA/m3, Nem természetes személy által használt ingatlan esetén 2.191,- Ft +
ÁFA/m3”
Az áremelkedést a törvény szabályozza, egységesen, országosan van meghatározva. Van, ahol
emelkedtek az összegek, van ahol csökkentek.  Sátoraljaújhely városában növekedett  ez az
összeg. A természetes személyeknél nem emelkedik, a közületnél, jelen esetben a Köveshegyi
Idősek Otthona telephelyénél igen. A másik módosítási javaslat arról szól, hogy a Zemplén
Vízmű Kft. szövegrész benne maradt a rendeletben, és mint tudniillik, az Északmagyarországi
Regionális  Vízművek  Zrt.  vette  át  a  szolgáltatást.  Kérte  a  képviselő-testületet,  hogy  az
említett  módosításokkal  fogadják  el  a  rendelet  módosítását,  amelyet  az  Ügyrendi,
Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság is tárgyalt. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  Lukács  Tamás,  Palicz  István,  Kracson Norbert  és
Sebes Péter képviselőket, hogy ismertessék a bizottságaik döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás
mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett
elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a  képviselő-testület  számára,  azzal  a  kiegészítéssel,
hogy  a  14.§  (2)  bekezdésében  a  „Zempléni  Vízmű  Kft.” szövegrész  helyébe  az
„Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.” szöveg lép.

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését,  mely  szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és  10  igen  szavazattal,  egyhangúan
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára, azzal a kiegészítéssel hogy
a rendelet 13. szakasz (1) bekezdés b) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lep: “b) háztartási
szennyvíz  elhelyezés  díja:  természetes  személy  által  használt  ingatlan  esetén 1.760,-  Ft  +
ÁFA/m3,  nem  természetes  személy  által  használt  ingatlan  eseten  2.190.-  Ft  +  ÁFA/m3,
továbbá  hogy  a  14.§  (2)  bekezdésében  a  „Zempléni  Vízmű  Kft.” szövegrész  helyébe  az
„Északmagyarországi Regionális Vízművek Zrt.” szöveg lép.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  elfogadásra  javasolta  a  háztartási  szennyvíz  gyűjtésére,  szállítására  és
elhelyezésére  vonatkozó  szabályokról  szóló  6/2023.  (II.28.)  önkormányzati  rendelet
módosítását  az  Ügyrendi,  Nemzetiségi  és  Városüzemeltetési  Bizottság  által  meghatározott
kiegészítéssel együtt.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12  tagja,  12  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2024. (II. 14.) önkormányzati rendelete

a háztartási szennyvíz gyűjtésére, szállítására és elhelyezésére vonatkozó szabályokról
szóló 6/2023. (II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról
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A rendelet a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi. 

6. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Sátoraljaújhely  településrendezési  eszközeinek
(településszerkezeti terv, helyi építési szabályzat és szabályozási terv) módosítására

Szamosvölgyi Péter polgármester:  megkérdezte Bartus István Főépítész urat,  hogy van-e
szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.

Bartus István Főépítész: az ülést megelőzően módosított határozati javaslat került kiosztásra.
Ennek oka az,  hogy az ülést  megelőzően két  kérdés  nem volt  teljes  mértékben tisztázott,
mégpedig  az  újonnan  beépítésre  szánt  területek  esetében  területpótlást  kell  biztosítani  a
rendezési  terv  során,  a  határozati  javaslat  2.  pontja  ezt  nevesíti.  Az  új  beépítésre  szánt
területek  helyett  zöld felület  kerülne biztosításra  a  Széphalom Kossuth-kert  jelenlegi  zöld
területként használt területrész kapcsán, így megfelel a jogszabály által előírtaknak. 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági,
Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kérdések, vélemények következtek. 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy a zártkert tulajdonosaival történt-e egyeztetés a
módosításról.

Schweitzer  Tamás  képviselő: az  elnök  úr  levele  csatolásra  került  az  előterjesztéshez,
megkérdezte, hogy hozzájárult-e a személyes adatinak megjelentetéséhez.

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy milyen fejlesztéseket tervez a Rákóczi
Tábor, továbbá a határ mentén, a Thaly Kálmán utca és a Batsányi János utca környékén ki és
milyen fejlesztéseket tervez.

Bartus István Főépítész: a zártkert tulajdonosait azért nem keresték meg, mert a Rákóczi
Szövetség nyújtott be kérelmet, hogy ezen ingatlanokat is sorolják azon övezeti besorolásba,
mint ahová a többi ingatlan tartozik. A fejlesztések oka szálláshely-bővítés, és az ott meglévő
tevékenységek minőségjavítására szolgáló elképzelések. A Batsányi János utca és környéke
kapcsán a jelenlegi használathoz kívánnak alkalmazkodni, amely három ingatlant érint. Kettő
a  Városellátó  Szervezet  telephelye,  illetve  a  volt  malom  épülete,  ahol  kereskedelmi
tevékenységet folytatnak. Telephelyfejlesztést szeretnének megvalósítani. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  elfogadásra  javasolta a  Sátoraljaújhely  településrendezési  eszközeinek
(településszerkezeti terv, helyi építési szabályzat és szabályozási terv) módosítását az elhangzottak
szerint. 

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  12  tagja,  12  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
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15/2024.(II.14.) határozata
Sátoraljaújhely  településrendezési  eszközeinek  (településszerkezeti  terv,  helyi  építési
szabályzat és szabályozási terv) módosításáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontja, az épített
környezet alakításáról és  védelméről  szóló 1997. évi LXXVIII.  törvény 7. § (3) bekezdése, a
településtervek  tartalmáról,  elkészítésének  és  elfogadásának  rendjéről,  valamint  egyes
településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 7. § (7) és
(8) bekezdése, valamint az 59. § (2) bekezdése alapján 

1. Módosítani  kívánja  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  a
211/2023.  (XII.22.)  határozatával  jóváhagyott  település-szerkezeti  tervét,  és  a
Sátoraljaújhely Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 1/2024. (I. 31.) önkormányzati
rendeletét a Batsányi János utca és Rákóczi utca által határolt, valamint  Sátoraljaújhely
zártkert  10975/1, 10975/2, 10977, 10985/10, 10985/11, 10985/12, 10985/17, 10985/18,
10985/30,  10985/31,  10985/32,  10986  10985/14,  10985/15,1985/16  helyrajzi  számú
ingatlanokat magába foglaló telektömbök területe kapcsán.

2. Dönt  új  beépítésre  szánt  terület  kijelöléséről,  melynek  során  az  épített  környezet
alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7. § (3) bekezdés e) pontja
alapján  igazolja,  hogy  a  10985/14,  10985/15,1985/16 ingatlanok  vonatkozásában  a
település közigazgatási területén belül nem található olyan be nem épített kijelölt terület,
amely alkalmas lenne a tervezett fejlesztésre, továbbá kijelenti, hogy a terület kijelölésével
olyan használati  célra fog növekedni a beépítésre szánt terület,  amely jelenleg nincs a
településen.  Magyarország  és  egyes  kiemelt  térségeinek  területrendezési  tervéről  szóló
2018. évi CXXXIX. törvény 12.§ b) pontja alapján új zöldterületként kerül kijelölésre az
önkormányzati tulajdonú 4056/5 helyrajzi számú ingatlan.

3. Kiemelt  fejlesztési  területté  nyilvánítja  a  10985/14,  10985/15  és  a  10985/16  helyrajzi
számú ingatlanokat beruházás megvalósítása céljából.

4. Jóváhagyja a Sátoraljaújhely Város Helyi  Építési Szabályzatáról  szóló 1/2024.  (I.  31.)
önkormányzati  rendelet  módosítására  vonatkozó,  a  vizsgálatok,  és  az  alátámasztó
munkarészek tartalmát  meghatározó,  és  a  telepítési tanulmányterv felhasználhatóságára
irányuló főépítészi feljegyzést a melléklet szerint.

Felkéri a polgármestert a módosításhoz szükséges szerződések megkötésére, a Sátoraljaújhelyi
Helyi  Építési  Szabályzattal  kapcsolatos módosítási  eljárás  főépítész közreműködésével  történő
lefolytatására, és a szükséges további intézkedések megtételére.

Határidő: azonnal

Felelős: polgármester által a megbízott főépítész

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 5. mellékletét képezi.

Szőnyi István képviselő 9:37 órakor távozott az ülésről. 

7. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri  Hivatala 2023. évi
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e
szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztést illetően.
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dr.  Terdik  Sándor  jegyző:  a  jegyző  évente  beszámol  a  Polgármesteri  Hivatal  éves
tevékenységéről, amely jogszabályi kötelezettség is egyben. A Hivatal tevékenységéről szóló
beszámoló  mérhetőség  és  megítélés  szempontjából  került  összeállításra.  Aki  olvasta  a
beszámolót,  az  láthatta,  hogy  milyen  sokrétű  tevékenységei  vannak  a  Polgármesteri
Hivatalnak,  hányan  dolgoznak,  mennyi  az  ügyiratszám,  és  azok  milyen  szakterületeken
keletkeztek.  A munka professzionálisan folyik, mindenki a legjobb tudása szerint dolgozik a
városért.  A Hivatal  lehetőséget  biztosít  a fiatalok számára is  bekerülni  a  munka világába,
tekintettel  arra,  hogy egy idő után  más munkahelyet  keresnek,  gyakorlati  idő nélkül  nem
veszik fel  őket máshová. Hozzátette,  hogy a hozzáállást,  a dolgozni akarást,  a szorgalmat
szokta díjazni,  aki  dolgozni  szeretne,  az a  legjobb tudása szerint  vállalja  el  a  munkát,  és
képezze  magát.  Az osztálystruktúra  megfelelő  a  kihívásoknak,  és a  létszámadatok alapján
elmondható, hogy a hivatalra bízott feladatokat el lehet látni, azonban mindig van fejlődési
lehetőség. Úgy gondolta, hogy minden napirend időben a honlapra kerül, volt annyi idő, hogy
átnézzék, az előkészítésre sincs több idő. Jelezte,  hogy jövő év február 14-e körül szintén
tárgyalásra kerül a költségvetés,  amely előtt  megbeszélések folynak az intézményekkel.  A
képviselő-testületnek van egy munkarendje, a féléves munkaterv, van lehetőség megkeresni a
hivatalt, információt kérni, valamint véleményeket, javaslatokat adni. 

Szőnyi István képviselő 9:41 órakor visszaérkezett az ülésre. 

Csernai Ferencné képviselő 9:42 órakor távozott az ülésről. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  a  képviselőket,  hogy  ismertessék  a  bizottságaik
döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúan mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést
a képviselő-testület számára.

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 9 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 
Továbbá  ismertette  Csernai  Ferencné  képviselő  távollétében  a  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság  döntését,  mely  szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és 3 igen és  1 nem szavazattal
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kérdések következtek. 

Schweitzer  Tamás képviselő:  megkérdezte,  hogy jegyző úr  nem érzi-e  szükségét  annak,
hogy visszaállítsa a művelődési osztályt a hivatal struktúrájába.
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Paszorniczky  István  képviselő:  megkérdezte,  hogy  a  Zemplén  Médiacentrum  Kft.
tevékenységét  melyik szervezeti  egység felügyeli,  és ki  a kapcsolattartó,  továbbá Tölgyesi
Gergely milyen minőségben van jelen az ülésen. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a művelődési osztályt nem állítaná vissza, külön intézménye van
az  önkormányzatnak  a  kultúra,  a  művelődés  szervezésére,  akik  ott  dolgoznak,  teljes
mértékben el tudják látni a feladatot. Duplikáció lépne fel a két szervezeti egység között. A
Zemplén Médiacentrum Kft-vel a jegyző tartja a kapcsolatot. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a képviselő-testületi ülés nyilvános.

Vélemények következtek.

Schweitzer Tamás képviselő: a művelődési osztály munkája sokkal szélesebb körű lenne egy
ilyen városban. Az egész kultúrának összefogását kellene akár pénzügyi és gazdasági vonalon
is összehangolni. Valamiféle imázs kialakítása is szükséges lenne a város részéről. A Hivatal
munkatársainak keresése hirdetés útján történik. Erősnek tartotta, hogy „a hivatalban személyi
változások  következtek  be,  melyek  többségében  szilárd  alapot  jelentenek  a  hivatal  működése
tekintetében”, mert ahonnan többen elmentek, 30 év munkaviszony után is, véleménye szerint
nem a stabilitást  jelenti.  Hozzátette,  hogy a Polgármesteri  Hivatal  Szervezeti  és Működési
Szabályzatában jogi anomália áll fenn, amit jelzett a törvényességi felügyeletnek. A leírtakban
az önkormányzati tanácsadó a jegyző vezetése alá tartozik, azonban az organogram nem ezt
tükrözi. 

Pasztorniczky István képviselő: idézett az előterjesztésből: „Álláspontom szerint a hivatal az
új  kihívások  megvalósításában  maximálisan  helytállt,  az  állampolgárok  ügyintézését,
joggyakorlását  a  lehető  legmagasabb  szinten  hajtotta  végre.”  Ezt  nem  tudta  elfogadni.  A
beszámoló  egyik  egyszerűsített  SWOT-analízisének  veszélyei  között  olvasta:  „növekvő
leterheltség, elvándorlás, kiégés”, a nagy fluktuáció alátámasztja ezt. Az előterjesztés elején a
Városháza  épülete  látható  a  téren,  amely  üres.  A  főbejárat  nem  akadálymentes,  kettő
lépcsőfok miatt, a mozgáskorlátozottaknak meg kell kerülni az épületet. Az ügyfélfogadás két
napon 3-4  órában elegendő-e,  az  ügyfelek  tudnák megmondani,  szerinte  a  járvány idején
került elrendelésre.  A nyilvánosság és a tájékoztatás a város honlapján a legszembeötlőbb.
Megnézte  az  Önkormányzati  Általános  Közzétételi  Lista  almenüjét,  amely  szerint
„Sátoraljaújhely  Város  honlapjának  megújítás  miatt  a  közérdekű  adatok,  ezen  belül  az
általános  közzétételi  listák  adatainak  feltöltése,  karbantartása  folyamatosan,  soron  kívül
történik.  …  az  adatigénylését  az  erre  vonatkozó  szabályzat  alapján  kezdeményezze.”A
szabályzatban a következő olvasható: A Sátoraljaújhelyi Polgármesteri Hivatal Szervezeti és
Működési Szabályzatának II. 2. B) pontja értelmében a közérdekű adatok nyilvánosságának
biztosításával kapcsolatos feladatokat az aljegyző végzi. Az aljegyző neve: dr. Rózsahegyi
Ferenc. A nyilvánosság biztosítását jelenti a hirdetmények elhelyezésére szolgáló hirdetőtábla
is, közterületen bármikor megtekinthető lenne. Sátoraljaújhelyen rozsdás táblák vannak. Az
önkormányzat hirdetményei csak a Hivatalban, munkaidőben tekinthetők meg, nem bármikor,
és nem a mozgáskorlátozottaknak. 

Róth József képviselő: a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztállyal tartja a kapcsolatot a
legtöbbször. Segítőkészek, naprakészek, jó véleménnyel volt a dolgozókról. Fel fogja venni a
kapcsolatot a Pénzügyi Osztállyal is, hogy tájékozódhasson és segíthesse munkájukat. 

Palicz István képviselő: csatlakozott Róth József képviselő által elmondottakhoz. Megfelelő
körülmények között, és a rendelkezésre álló technikai feltételek mellett dolgoznak a hivatali
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dolgozók.  Bizottsági  elnökként  más  osztállyal  van  napi  kapcsolatban.  Szükség  esetén,  a
helyszínen  tájékozódnak  és  rendszeresen  konzultálnak  az  ügyekről  és  a  problémákról.
Megköszönte a Hivatal dolgozóinak a munkáját. 

Dankó Dénes  alpolgármester:  a  Városháza  épülete  akadálymentesített,  be  lehet  jutni  az
épületbe.  Képviselő  úrnak  jobban  el  kell  mélyednie  a  műemlékek  védelméről  szóló
jogszabályban,  hogy miért  nem lehetet  liftet  építeni.  Illetve a főhomlokzat  megközelítésén
miért nem lehetet változtatni. Megköszönte a kollégák elmúlt évi munkáját és sok sikert és jó
egészséget kívánt erre az évre. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a Polgármesteri Hivatal munkája kihat a polgármester, a
képviselő-testület  munkájára  és  Sátoraljaújhely  városára.  Úgy  gondolta,  hogy  ami  a
lehetőségekhez  képest  megtehető,  azt  elvégzik  a  kollégák,  és  kezd  egy  jó  csapat
körvonalazódni.  A  háttérmunka  legyen  az  előkészítés,  vagy  legyen  az  a  megvalósítás  a
hétköznapokban, ezt a munkát ők végzik el. Az önkormányzat sokat segíthet a város életén,
de ehhez szükséges a Polgármesteri Hivatal is. Nincs könnyű dolga a köztisztviselő szférának
sem,  a  bérek,  az  anyagi  elismerések  hagynak  kívánni  valót  maguk  után.  Nagyon  sokat
egyeztetnek szakemberekkel az elképzelések előkészítéskor, tárgyalásakor vagy a végrehajtás
során. A város és a térség nincs könnyű helyzetben, igaz kiemelt körzet egy ideje, a kézzel
fogható támogatások a központi takarékosság miatt lelassultak, azonban remélte, hogy újra
elindulnak.  Megköszönte  mindenkinek  a  munkáját,  aki  részt  vett  az  eddigi  időszak
munkájában, kérte, hogy tolmácsolják az osztályokon dolgozók részére is. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek, a Sátoraljaújhelyi Polgármesteri
Hivatal 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  9  igen  és  2  nem
szavazattal, az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16/2024.(II.14.) határozata
a  Sátoraljaújhelyi  Polgármesteri  Hivatal  2023.  évi  tevékenységéről  szóló  beszámoló
elfogadásáról 

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy  a
Sátoraljaújhelyi  Polgármesteri  Hivatal  2023.  évi  tevékenységéről  szóló  beszámolót  az
előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja.

Dankó Dénes alpolgármester 10:28 órakor távozott az ülésről.

8. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely – Hegyköz Turizmusáért Egyesület
2023. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadására, a
városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról szóló
beszámoló  elfogadására,  valamint  az  Egyesület  2024.  évi  költségvetési  tervének
jóváhagyására

Dankó Dénes alpolgármester visszaérkezett az ülésre.

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  átadta  a  szót  alpolgármester  úr,  a  Sátoraljaújhely  -
Hegyköz Turizmusáért Egyesület elnöke részére. 
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Dankó  Dénes  elnök:  43  oldalban  foglalták  össze  a  kollégák  a  2023.  évvel  kapcsolatos
tapasztalataikat. Felhívta a jelenlévők figyelmét a  www.lasdujhelyt.hu weboldalra, amely új
arculati megjelenést jelent. Kimondottan a szolgáltatásokat és a szolgáltatókat mutatja be. Új
szolgáltatási csomag kelt életre, tartalommal bíró városnéző sétákat állítottak össze, nemcsak
a turisták részére. Hozzátette, hogy minden évben vizsgálja a Magyar Turisztikai Ügynökség
a Tourinform irodákat és értékeli a legjobban teljesítőket. 2023. évben 96%-os eredményt ért
el  Sátoraljaújhely  -  Hegyköz  Turizmusáért  Egyesület  működtetésében  lévő  iroda.
Megköszönte kollégáinak a kitartó munkát. 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert és Lukács Tamás képviselőket, hogy
ismertessék  az  Idegenforgalmi  és  Környezetvédelmi  Bizottság  és  a  Pénzügyi  Bizottság
döntését.

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúan  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Kérdések következtek. 

Szabó János képviselő:  összetett  és szerteágazó munkát végeznek. Feltűnt számára,  hogy
több elérhető webes felület van az egyesülettel kapcsolatban. Megkérdezte, hogy van-e fix
weboldal, ahol össze vannak kapcsolva, és át lehet-e kattintani más weboldalra. Megkérdezte
továbbá,  hogy  van-e  lehetőség  arra,  hogy  az  egyesület  a  helyi  szolgáltatókkal,  az
idegenforgalomban érintett szakemberekkel tanácskozzanak arról, hogy nincs közösségi tér a
városban este a lakosság és az ide látogató turisták számára. 

Pasztorniczky  István  képviselő:  információs  pontként  beszerzésre  került  egy  kisvasúti
vagon. Megkérdezte, hogy mi a sorsa és mikor lesz elhelyezve turisztikai attrakcióként. 

Palicz István képviselő: bizottsági ülésen felvetette, hogy a Tourinform iroda nem minden
esetben Sátoraljaújhelyre  fókuszál.  Nem érti,  hogy miért  kell  más település  látnivalóját  is
propagálni.  Idegenforgalmi vezetés esetén az idegenvezető helyre tesz-e néhány történelmi
tévedést. Egyre több a fiatal turista, és a hétvégére, ünnepekre haza látogató ifjú, és nincs hely
este  a  kulturált  szabadidő eltöltéséhez.  Nem az  önkormányzat  feladata,  azonban  tárgyalni
kellene a szolgáltatókkal, élelmiszer boltokkal, hogy amikor olyan az időjárás, tovább kellene
nyitva tartaniuk a meleg miatt is. 

Dankó  Dénes  alpolgármester:  össze  vannak  kapcsolva  a  weboldalak,  egy-egy  honlap
rámutat egy másikra is. A www.zempleninfo.eu az egyesület weboldala, ez az alap. A most
elkészült  oldal  egyszerűbb  és  látogatóbarát,  a  www.lasdujhelyt.hu weboldal  kimondottan
Sátoraljaújhely  érdekességeit,  látnivalóit  kínálja.  Külön  oldala  van  a  Futrinkának,  az
Egyesületnek  is.  Nagy  a  látogatottsága  a  honlapoknak,  valamint  fizetett  hirdetéseket  is
alkalmaznak. Több esetben segítenek a tagszolgáltatóiknak a közösségi média megjelenésben,
egyéb,  digitális  világban  történő  megoldásokban.  Folyamatos  kapcsolatot  tartanak  a
szolgáltatóikkal,  évente  több  közgyűlést  tartanak,  azonban  vendéglátó  szolgáltatást  nem
végeznek. Kérni tudnak, észrevételeket tehetnek. Az egyesületnek a kisvasúti vagonhoz nincs
köze, alpolgármesterként elmondhatja, hogy a Városellátó Szervezet telephelyén van, elindult
a felújítása apró lépésekben. Van egy vasúti baráti kör, civil szervezetként működnek, ők a
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régi  kisvasúti  kocsik  felújításával  foglalkoznak.  Összeírásra  került,  hogy  milyen  speciális
alkatrészek kellenek, honnan lehet beszerezni, ez hosszú folyamat lesz. Hozzátette, hogy az
egyesület  nem  csak  Sátoraljaújhely  városával  foglalkozik,  további  négy  település
önkormányzata  is  alapító  tag,  és  több  olyan  szolgáltató  van,  amely  nem  sátoraljaújhelyi
székhelyű. Kötelező feladat is van, ez a NETA, ebben az adatszolgáltatásban a programok
jelennek  meg.  Volt  olyan  időszak,  amikor  több  Tourinform  iroda  szűnt  meg,  a  NETA
adatbázis töltését a működő irodáknak kellett megoldani. Megjegyezte, hogy Sátoraljaújhely
és Tokaj  között  csak e két  településen  működik olyan iroda,  ahol valós személyek,  valós
időben tudnak segítséget nyújtani. 

Vélemények következtek. 

Schweitzer  Tamás képviselő:  az  Értéktár  Bizottság  kapcsán együttműködtek  az irodával,
voltak  közös  programok,  ahol  felkészülten  tudták  képviselni  a  várost  a  különböző
rendezvényeken,  kiállításokon.  Megköszönte  az  együttműködést  az  Egyesülettel  és  az
Irodával is. 

Paszorniczky István képviselő:  Mezőzombornál  láthatóak azok a sínek,  amelyek a Delta
vágányon Tokaj,  Debrecen irányába elágaznak.  Ennek szellemében írt  levelet  Lázár  János
miniszter úrnak, hogy próbálják meg a Delta vonalat életbe tartani, annak a lehetőségét, hogy
valamikor  közvetlen  vasútvonal  legyen  megvalósítható  Debrecen,  Nyíregyháza  irányából.
Ennek a térségnek főbb turisztikai „forrása“ az alföldi térség. A válasz elutasító volt. Lobbizni
kellene  azért,  hogy  legalább  állagmegóvást  végezzen  a  MÁV.  Úgy  gondolta,  hogy  ez  a
vasútvonal segítené az erre a vidékre érkező turizmust. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  javasolta a  képviselő-testületnek,  hogy  a Sátoraljaújhely  -  Hegyköz
Turizmusáért Egyesület 2023. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló beszámolót,
és  a  városnéző  gumikerekes  kisvonat  és  a  helyi  termékpont  2023.  évi  munkájáról  szóló
beszámolót fogadja el,  továbbá az Egyesület  2024. évi  költségvetési  tervét hagyja jóvá az
előterjesztésben foglaltak szerint.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
17/2024.(II.14.) határozata
a Sátoraljaújhely - Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi szakmai munkájáról és
gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásáról, a városnéző gumikerekes kisvonat és a
helyi  termékpont  2023.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló  elfogadásáról,  valamint  az
Egyesület 2024. évi költségvetési tervének jóváhagyásáról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely
- Hegyköz Turizmusáért Egyesület 2023. évi szakmai munkájáról és gazdálkodásáról szóló
beszámolót, és a városnéző gumikerekes kisvonat és a helyi termékpont 2023. évi munkájáról
szóló beszámolót elfogadja, továbbá az Egyesület 2024. évi költségvetési tervét jóváhagyja
az előterjesztésben foglaltak szerint.

Dankó Dénes alpolgármester távozott az ülésről. 

9. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  Sátoraljaújhelyi  Városellátó  Szervezet  2024.  évi
közmunka programjára
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e
kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a Belügyminisztérium döntése alapján 2024. évben is lehetősége
van az  önkormányzatoknak  és  az  intézményeknek  közfoglalkoztatási  járási  minta-,  illetve
ráépülő  program  indítására.  2024.  március  1-jén  indul,  2025.  február  28-ig  tart.  A
Sátoraljaújhelyi  Városellátó  Szervezet  jelentkezett  a  programok  indításának  lehetőségére,
amelyek a mezőgazdasági, a szociális jellegű és a helyi sajátosságra épülő programok.

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  Sebes  Péter  és  Lukács  Tamás  képviselőket,  hogy
ismertessék az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság
döntését.

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését,  mely  szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és  10  igen  szavazattal,  egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Kérdés következett.

Róth  József  képviselő:  megkérdezte,  hogy  hány  közmunkást  foglalkoztat  a  Városellátó
Szervezet. 

dr. Terdik Sándor jegyző:  a költségvetésben szerepelnek az adatok. Tudomása szerint az
önkormányzathoz tartozó intézmények küzdenek azzal, hogy a költségvetésben meghatározott
létszámot betöltsék. A közmunka program kezdi elérni a célját. Kiegészítő lehetőség azoknak,
akik a munkaerő piacon nem tudnak elhelyezkedni. Akik bizonyítanak, és dolgozni akarnak,
azoknak sikerülhet, van, aki már ügyintézőként dolgozik a hivatalban. Pontosan nem tudja
megmondani  mekkora  a  Városellátó  Szervezet  közfoglalkoztatatotti  létszáma,  a
költségvetésben szerepel az adat, de azt tudja, hogy kevesebben dolgoznak, mint amennyire
igény lenne. 

Kracson Norbert képviselő:  a 2024. évi  költségvetés  16.  mellékletében szerepel,  hogy a
Városellátó Szervezet 132 fő közfoglalkoztatottat alkalmaz.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet
által  az alábbi Start  közfoglalkoztatási  ráépülő programok csatlakozásához és indításához
járuljon hozzá.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  10  tagja,  10  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
18/2024.(II.14.) határozata
a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet 2024. évi közmunka programjáról
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Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy  a
Sátoraljaújhelyi  Városellátó  Szervezet  által  az alábbi  Start  közfoglalkoztatási  ráépülő
programok csatlakozásához és indításához hozzájárul:

- Mezőgazdasági program
- Szociális jellegű program 
- Helyi sajátosságra épülő program

Felhívta a Sátoraljaújhelyi Városellátó Szervezet igazgatóját a pályázatok pozitív elbírálása
esetén,  a  programok  hatósági  szerződéseinek  megkötéséhez  szükséges  intézkedések
megtételére, a szerződések megkötésére, a programok végrehajtására, valamint a programok
során felmerülő önrész megfizetésére. 

Határidő: 2024. február 29.

Dankó Dénes alpolgármester 10:35 órakor visszaérkezett az ülésre. 

10. Napirendi pont: Előterjesztés a Rákóczi Szövetség szervezésében magyar iskolában
tanuló,  határon  túli  gyermekek  részére  „Beiratkozási  Ösztöndíj”  támogatásának
megállapítására

Szamosvölgyi Péter polgármester: évek óta támogatja Sátoraljaújhely Város Önkormányzat
Képviselő-testülete  a  felvidéki  magyar  gyerekek  iskolakezdését.  Előbbi  könyvcsomag,
felszerelések, iskolatáska beszerzését és odaadását jelenti. Trianon kapcsán vesztes, de talpon
maradt településként kötelessége támogatni a határon túli magyar gyermekeket, akik magyar
iskolába járnak.  

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi
Bizottság döntését.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  javasolta  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Rákóczi  Szövetség  szervezésében
történő  Magyar  Iskolaválasztási  Program  célkitűzéseinek  megvalósítása  érdekében  a
történelmi  Zemplén  vármegye  területén  állandó  lakóhellyel  rendelkező,  magyar  iskolába
beíratott  gyermekek  részére  200.000,-  Ft,  azaz  kettőszázezer  forint  összegű  –  egyszeri  –
„Beiratkozási Ösztöndíj” támogatást biztosítson. 

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
19/2024.(II.14.) határozata
a Rákóczi  Szövetség szervezésében magyar iskolában tanuló,  határon túli  gyermekek
részére „Beiratkozási Ösztöndíj” támogatásának biztosításáról 
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Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy  a  Rákóczi
Szövetség  szervezésében  történő  Magyar  Iskolaválasztási  Program  célkitűzéseinek
megvalósítása  érdekében  a  történelmi  Zemplén  vármegye  területén  állandó  lakóhellyel
rendelkező,  magyar  iskolába  beíratott  gyermekek  részére  200.000,-  Ft,  azaz  kettőszázezer
forint összegű – egyszeri – „Beiratkozási Ösztöndíj” támogatást biztosít. 

Felhívta a jegyzőt hogy a közpénzekből nyújtott támogatások átláthatóságáról szóló 2007. évi
CLXXXI. törvény 6.§-ának figyelembevételével a támogatási szerződést készítse el.  
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására.  
Felkérte a  Rákóczi  Szövetséget,  hogy  a  „Beiratkozási  Ösztöndíj”  átadásakor  kerüljön
feltüntetésre,  hogy  az  ösztöndíjban  részesülő  gyermek  és  szülei  részére  az  ösztöndíjat
Sátoraljaújhely Város Önkormányzata adományozza.  

11. Napirendi pont: Előterjesztés a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata és a Rákóczi
Szövetség  közötti  stratégiai  együttműködési  megállapodás  megkötésének
hozzájárulására

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István és Kracson Norbert képviselőket, hogy
ismertessék  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és  Közművelődési  Bizottság  és  az
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését.

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését,  mely  szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és  7  igen  szavazattal,  egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

Vélemény következett.

Paszorniczky István képviselő: a város sokat nyert azzal, hogy a Rákóczi Szövetség vette át
az egykori gyermeküdülőt, feljesztések történtek, és nyilvánosságban sem szenved hiányt. A
megállapodás jelentős része a titoktartásról és az adatvédelmi rendelkezésekről szól. Kérte,
hogy zárt  ülésen kaphassanak tájékoztatást  az együttműködésről,  annak tartalmáról,  évente
egy alkalommal. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester javasolta a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzata
és a Rákóczi Szövetség közötti stratégiai együttműködési megállapodás megkötéséhez járuljon
hozzá.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
20/2024.(II.14.) határozata
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a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  és  a  Rákóczi  Szövetség  közötti  stratégiai
együttműködési megállapodás megkötésének hozzájárulásáról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely
Város  Önkormányzata  és  a  Rákóczi  Szövetség  közötti  stratégiai  együttműködési
megállapodás megkötéséhez hozzájárul.

Felhatalmazza a polgármestert a stratégiai együttműködési megállapodás aláírására.

12. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  általános  iskolai  felvételi  körzethatárok
tervezetének véleményezésére

Szóbeli kiegészítés nem történt. 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István képviselőt, hogy ismertesse a Nevelési-
Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság döntését.

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  javasolta  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  nemzeti  köznevelésről  szóló
2011. évi CXC. törvény  (Nkt.)  50.  §  (8)  bekezdésében kapott  véleményezési  jogával  élve  a
Sárospataki Tankerületi  Központ által  kialakított,  a határozat melléklete  szerinti  általános
iskolai körzethatárok tervezetével értsen egyet.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
21/2024.(II.14.) határozata
az általános iskolai felvételi körzethatárok tervezetének véleményezéséről

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  döntött  arról,  hogy  a  nemzeti  köznevelésről  szóló
2011. évi CXC. törvény (Nkt.) 50. § (8) bekezdésében kapott véleményezési jogával élve a
Sárospataki  Tankerületi  Központ  által  kialakított,  a  határozat  melléklete  szerinti  általános
iskolai körzethatárok tervezetével egyetért.

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 6. mellékletét képezi.

13. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Sátoraljaújhely  közigazgatási  területén  belül  lévő
közútfejlesztéshez való hozzájárulásra

Szamosvölgyi Péter polgármester: Rudabányácska előtt lévő területek megvásárlása után a
Bányácska  Hotel  Kft.  kérelemmel  fordult  az  önkormányzathoz.  12  millió  forint
közútfejlesztési  hozzájárulást  kért,  hogy  akadálytalanul  tovább  folyhasson  a  fejlesztések
megvalósítása.  A Bányácska Hotel  Kft.  vállalta,  hogy az ingatlan-együttes  megközelítését
szolgáló,  független  közúti  kapcsolatot  függetlenül  a  település  jelenlegi  közúthálózatától
kialakítja,  és  a  megvalósítást  követően  az  önkormányzat  tulajdonába  adja.  Támogatta  a
beruházást, és a megvalósítandó végső célt is, amely az idegenforgalmat fellendítheti. 
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Szamosvölgyi  Péter  polgármester  kérte  Sebes  Péter,  Palicz  István  és  Lukács  Tamás
képviselőket,  hogy ismertessék az Ügyrendi,  Nemzetiségi és Városüzemeltetési  Bizottság, a
Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási  Bizottság  és  a  Pénzügyi  Bizottság
döntését.

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság
döntését,  mely  szerint  a  bizottság  megtárgyalta,  és  10  igen  szavazattal,  egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Palicz  István  képviselő: ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság
megtárgyalta,  és  6  igen  szavazattal,  egyhangúlag  elfogadásra  javasolja  az  előterjesztést  a
képviselő-testület számára.

Kérdés következett.

Paszorniczky  István  képviselő:  térképmásolatot,  vagy  helyszínrajzot  nem  talált  az
előterjesztésnél,  megkérdezte,  hogy  tehermentesíteni  fogja-e  azt  a  szűk  kanyart  amely
Rudabányácska bejáratánál van, és hol lesz pontosan a hotel. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  nem szünteti  meg a  kanyart,  a  forgalom ugyanúgy a
faluban történik. A szállodához érkezők nem mennek a faluba, hanem kifelé menet a jobbra
lévő korlátnál lévő úton haladnak majd, ahol lehet látni az építkezést is. 

Vélemény következett.

Szabó János képviselő: remélte, hogy az elkészült hotel helyi embereket fog alkalmazni, és
az ide érkező turisták nem kerülik el Sátoraljaújhelyt, valamint az önkormányzat tulajdonába
kerülő úttal nem lesz sok gond. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: az út olyan szintig lesz megépítve, hogy az építő anyag
szállítást  kibírja,  majd  utána  lesz  végleges  útburkolat  rátéve.  A  kivitelező  nem  kíván
borospincét,  golf-  és  teniszpályát  építeni,  hiszen  minden  megtalálható  Sátoraljaújhely
városában  és  környékén,  a  hotel  mikrobusz  járatokat  fog  majd  indítani.  A  lehetőségeket
kihasználva, helyből szeretné a szakembereket megtalálni és foglalkoztatni. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  javasolta  a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Bányácska  Hotel  Kft.  részére
közútfejlesztési  munkálatok  megvalósítása  céljából  12.000.000  forint  összegben  járuljon
hozzá a 2024. évi költségvetés terhére.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
22/2024.(II.14.) határozata
Sátoraljaújhely  közigazgatási  területén  belül  lévő  közútfejlesztéshez  való
hozzájárulásról
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Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzat  Képviselő-testülete  Pénzügyi  Bizottsága  előzetes  állásfoglalásának
figyelembevételével  döntött  arról,  hogy  a  Bányácska  Hotel  Kft.  részére  közútfejlesztési
munkálatok  megvalósítása  céljából  12.000.000  forint  összegben  hozzájárul  a  2024.  évi
költségvetés terhére.

Felkérte a polgármestert a szükséges intézkedések, aláírások megtételére.

A határozatról értesül:
Szamosvölgyi Péter polgármester
Bányácska Hotel Kft.
Greskóné  Tóth  Erika  a  Sátoraljaújhelyi  Polgármesteri  Hivatal  Pénzügyi  és  Adóhatósági
osztályvezetője
Irattár

14. Napirendi pont: Előterjesztés  az Élő Forrás Hagyományőrző Egyesület – Hunyor
Népfőiskola által kezdeményezett, Közelítés Program keretében létrejövő Értékadó
Kultúra tanúsítvány mozgalomhoz történő csatlakozásra

Szamosvölgyi Péter polgármester: kisebb települések kezdeményezték a városok és falvak
szövetsége keretén belül azt, hogy értéket teremtő, hagyományokra épülő minőségi kultúra
legyen értékadó és mérvadó minden településen.  Ezért  jött  létre az Egyesület,  és kérték a
mozgalomhoz történő csatlakozást. 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István és Kracson Norbert képviselőket, hogy
ismertessék  a  Nevelési-Ifjúsági,  Civil-Sportügyi  és  Közművelődési  Bizottság  és  az
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság döntését.

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára.

Kracson Norbert  képviselő: ismertette  az Idegenforgalmi  és Környezetvédelmi  Bizottság
döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 7 igen szavazattal, egyhangúan elfogadásra
javasolja  az  előterjesztést  a  képviselő-testület  számára.  Hozzátette,  hogy  védnökként
támogatja a mozgalmat Dr. Hoppál Péter, V. Németh Zsolt, Dr. Balogh Júlia, Miklósa Erika,
Pál István Szalonna, Novák Péter, Ferenczi György, és a Csík Zenekar. 

Kérdések következtek.

Szabó János képviselő: idézte a következő mondatot az előterjesztésből: „A csatlakozással
az önkormányzat vállalja, hogy törli programpalettájáról a megkérdőjelezhető színvonalú „ez
kell a népnek” kategóriájú elemeket.” Megkérdezte, hogy van-e ilyen a környezetünkben. 

Róth József képviselő: megkérdezte, hogy Sátoraljaújhelynek, mint a Zemplén Fővárosának
kell-e csatlakoznia a mozgalomhoz, mert Sátoraljaújhely kulturális programja megfelelő és
színes. 
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Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  kistelepülések  kezdeményezték,  Sátoraljaújhelynek  is
van  kistelepülése,  mint  Széphalom,  Rudabányácska,  Károlyfalva,  attól  függetlenül,  hogy
közigazgatásilag Sátoraljaújhelyhez tartoznak. A cél nem függ a település lélekszámától. 

Vélemények következtek.

Dankó Dénes alpolgármester: Sátoraljaújhelynek is felelőssége van abban, ha tőle kisebb
települések  ilyen  kérdést  fogalmaznak  meg egy olyan közösségen belül,  mint  a  Városok,
Falvak  Szövetsége.  Példamutatásként  is  szükséges  csatlakozni,  akár  koordinátorként,
segítőként. A lényeg az, hogy a minőségi kultúra szervezése minél magasabb szinten meg
tudjon valósulni az egész pici településeken is. Hozzátette, hogy a Déryné Program elemei
között vannak vidékre kiugró előadások. Jelenleg is egyeztet a fesztivál szervezőjével arról,
hogy az idei éven az úgynevezett  theater wagen  egyszemélyes előadással  Petőfi Sándor: A
helység kalapácsa, mely településekre menjen. A környező települések már előre kérik, hogy
hozzájuk is jusson el a Déryné Program egy-egy eleme. 

Szőnyi István képviselő 10:50 órakor távozott az ülésről. 

Schweitzer Tamás képviselő: a cél az, hogy a városon belül a minőségi kultúra jelenjen meg.
Sajnálta, hogy a Kossuth Lajos Művelődési Központban a bérlet előadások programja nem
volt sikeres, valószínűleg külön szervezést igényel. A korábban említett Művelődési Osztály
láthatná el a koordinációs munkát.  

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  ilyen  esetekben  nagyon  oda  kell  figyelni,  nehogy
plágium legyen.

Paszorniczky  István  képviselő:  Sátoraljaújhely  nemrég  lett  a  Magyar  Nyelv  Városa,  az
előzőekben az együttműködési megállapodásban is szerepel a magyar nyelv ápolása. Közös
cél a magyar tradíciók, hagyományok, kultúra és a nyelv megőrzése, ápolása. 

Schweitzer Tamás képviselő: polgármester úr is láthatta az amatőr csoport által bemutatott
produkciót a város főterén, amelyet bármikor és bárhol előadhatnak. 

Szőnyi István képviselő 10:53 órakor visszaérkezett az ülésre. 

Szamosvölgyi  Péter polgármester:  nem az előadás  minőségével  van a  baj,  hanem, hogy
szabályosan  csinálja-e  valaki.  A többieket  kockáztatja,  a  fellépőket,  az  amatőr,  de  lelkes
fiatalokat is.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  javasolta  a  képviselő-testületnek,  hogy  az  Élő-Forrás  Hagyományőrző
Egyesület  –  Hunyor  Népfőiskola  által  kezdeményezett  Értékadó  Kultúra  tanúsítvány
mozgalom elveivel, céljaival egyetértve Sátoraljaújhely Város Önkormányzata csatlakozzon a
mozgalomhoz. 

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
23/2024. (II.14.) határozata
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az Élő Forrás Hagyományőrző Egyesület – Hunyor Népfőiskola által kezdeményezett,
Közelítés  Program  keretében  létrejövő  Értékadó  Kultúra  tanúsítvány  mozgalomhoz
történő csatlakozásról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy az Élő-Forrás
Hagyományőrző  Egyesület  –  Hunyor  Népfőiskola  által  kezdeményezett  Értékadó  Kultúra
tanúsítvány mozgalom elveivel,  céljaival  egyetértve  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata
csatlakozni kíván a mozgalomhoz. 

Felkéri a polgármestert a csatlakozáshoz szükséges nyilatkozatok megtételére. 

Felkéri a jegyzőt a település kulturális tevékenységéről szóló, 5-600 karakteres bemutatkozás,
az ezeket alátámasztó 4-5 db fotó elkészítésével kapcsolatos intézkedések megtételére. 

Szabó János képviselő 10:55 órakor távozott az ülésről. 

15. Napirendi  pont:  Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-
testület  tagjainak  vagyonnyilatkozat-tételi  kötelezettségének  teljesítéséről  szóló
tájékoztató elfogadására

Tekintettel  arra,  hogy  további  szóbeli  kiegészítés  nem  történt,  Szamosvölgyi  Péter
polgármester  kérte  Sebes  Péter  képviselőt,  hogy  ismertesse  az  Ügyrendi  és  Nemzetiségi
Bizottság döntését.

Sebes  Péter  képviselő:  ismertette  az  Ügyrendi  és  Nemzetiségi  Bizottság  döntését,  mely
szerint a bizottság megtárgyalta, és 10 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a
képviselő-testületnek,  hogy  a  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület
tagjainak  vagyonnyilatkozat-tételi  kötelezettségük  teljesítéséről  szóló  tájékoztatót  az
előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

Szabó János képviselő 10:58 órakor visszaérkezett az ülésre. 

Tekintettel  arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester
javasolta  a képviselő-testületnek a Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület
tagjainak vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségük teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadását.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  11  tagja,  11  igen  szavazattal,
egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
24/2024.(II.14.) határozata
Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  tagjainak vagyonnyilatkozat-
tételi kötelezettségük teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadásáról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Magyarország
helyi önkormányzatairól szóló 2011. CLXXXIX. törvény 39. §-a szerinti vagyonnyilatkozat-
tételi  kötelezettség  teljesítésével  kapcsolatos  bizottsági  tájékoztatást  elfogadja,  továbbá
megállapítja,  hogy valamennyi helyi önkormányzati  képviselő a törvényes határidőn belül,
2024. január 31. napjáig vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének eleget tett.

Kracson Norbert képviselő 11:00 órakor távozott az ülésről. 
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16. Napirendi pont: Előterjesztés önkormányzati vagyonhasznosításra 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyző urat, hogy van-e
szóbeli kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a képviselő-testületi ülés előtt kiosztásra került két önkormányzati
vagyonhasznosítás kiegészítés, amelyet a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási
Bizottság megtárgyalt. 

Sebes Péter képviselő 11:02 órakor távozott az ülésről. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester  megkérte  Palicz  István  képviselőt,  hogy  a  Gazdasági,
Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási  Bizottság  döntéseiről  tájékoztassa  a  képviselő-
testületet. 

Palicz  István  képviselő:  ismertette  a  Gazdasági,  Városfejlesztési  és  Vagyongazdálkodási
Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag
elfogadásra javasolta az előterjesztést a képviselő-testület számára az alábbiak szerint:

- az  ingatlan-nyilvántartás  szerinti  sátoraljaújhelyi  1301/2/A/17  helyrajzi  számú,
természetben a Sátoraljaújhely, Vasvári Pál utca 24. 2. I/3. szám alatt található, 54 m2

alapterületű lakás 2/4 tulajdoni hányadának,  árverésen történő megvásárlása céljából
csatlakozzon a folyamatban lévő hatósági árveréshez 2.500.000,- Ft összeghatárig.

- a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. tv. 32.§ (3)-(3a) bekezdése alapján  hagyja
jóvá az  ingatlan-nyilvántartás  szerinti  3290  helyrajzi  szám  alatti,  kivett,  országos
közút megnevezésű 3767 m2 alapterületű ingatlanból 1227 m2 alapterületű ingatlanrész
Önkormányzati tulajdonba vételét.

- hagyja jóvá az Önkormányzata tulajdonában lévő, az ingatlan-nyilvántartás szerinti
3292/1  helyrajzi  számú,  kivett  helyi  közút  megnevezésű  716  m2 alapterületű
ingatlanrész térítésmentes átadását a Magyar Állam részére.

- ne fogadja el  az elbirtoklás tényét az ingatlan nyilvántartás szerinti  sátoraljaújhelyi
967 helyrajzi szám alatt található 544 m2 alapterületű kivett beépítetlen területre.

- ne idegenítse el az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1269/1/A/5 helyrajzi
számú, természetben a Sátoraljaújhely, Rákóczi utca 12/5. szám alatt található, 17 m2

alapterületű nem lakás céljára szolgáló helyiséget.

Tekintettel  arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester
elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek az önkormányzati vagyonhasznosítás pontjait a
Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság által javasoltak szerint. 

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  9  tagja,  9  igen  szavazattal,  –
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
25/2024.(II.14.) határozata
önkormányzati vagyonhasznosításról
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Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy  az  ingatlan
nyilvántartás  szerinti  sátoraljaújhelyi  1301/2/A/17  helyrajzi  számú,  természetben  a
Sátoraljaújhely, Vasvári Pál utca 24. 2. I/3. szám alatt található, 54 m2 alapterületű lakás 2/4
tulajdoni  hányadának,  árverésen  történő  megvásárlása  céljából  csatlakozik a  folyamatban
lévő hatósági árveréshez 2.500.000,- Ft összeghatárig.

Felhatalmazta a polgármestert a szükséges intézkedés megtételére.

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
26/2024.(II.14.) határozata
önkormányzati vagyonhasznosításról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közúti közlekedésről szóló 1988.
évi  I.  tv.  32.§  (3)-(3a)  bekezdése  alapján  jóváhagyja  a  Magyar  Állam tulajdonában  álló,
Magyar Közút Nonprofit  Zrt.  vagyonkezelésében lévő,  ingatlan-nyilvántartás  szerinti  3290
helyrajzi szám alatti, kivett, országos közút megnevezésű, 3767 m2 alapterületű ingatlanból
1227  m2 alapterületű  ingatlanrész  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  részéről  történő
térítésmentes tulajdonba vételét.

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  nyilatkozik,  hogy  a  tulajdonba
vétellel,  hatósági  eljárásokkal  felmerülő  költségek  viselését  Sátoraljaújhely  Város
Önkormányzata  vállalja,  nyilatkozik  továbbá  a  terület  és  a  településrendezési  eszközök
esetleges módosításáról. 

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a  polgármestert  az
üggyel kapcsolatos jognyilatkozatok megtételére és a szerződések megkötésére.

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
27/2024.(II.14.) határozata
önkormányzati vagyonhasznosításról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Magyarország  helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 107. §-a, 42. § 16. pontja, a közúti
közlekedésről szóló 1988. évi I. tv. 29. § (6) bekezdése és 32. § (6) bekezdéseire tekintettel az
alábbi határozatot hozza:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete jóváhagyja a Sátoraljaújhely Város
Önkormányzata tulajdonában lévő, az ingatlan-nyilvántartás szerinti 3292/1 helyrajzi számú,
kivett  helyi  közút  megnevezésű  716  m2 alapterületű  ingatlanrész  Magyar  Állam  részére
történő térítésmentes tulajdonba adását.

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a  polgármestert  az
üggyel kapcsolatos jognyilatkozatok megtételére és a szerződések megkötésére.

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
28/2024.(II.14.) határozata
önkormányzati vagyonhasznosításról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem fogadja el
az elbirtoklás tényét  az ingatlan nyilvántartás  szerinti  sátoraljaújhelyi  967  helyrajzi  szám
alatt található 544 m2 alapterületű kivett beépítetlen területre.
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
29/2024.(II.14.) határozata
önkormányzati vagyonhasznosításról

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy nem idegeníti el
az ingatlan nyilvántartás szerinti sátoraljaújhelyi 1269/1/A/5 helyrajzi számú, természetben a
Sátoraljaújhely, Rákóczi utca 12/5. szám alatt található, 17 m2 alapterületű nem lakás céljára
szolgáló helyiséget.

17. Napirendi pont: Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló
tájékoztató elfogadására

Tekintettel  arra, hogy szóbeli  kiegészítés,  kérdés, vélemény nem hangzott  el,  Szamosvölgyi
Péter  polgármester  elfogadásra  javasolta  a  képviselő-testületnek  a  lejárt  határidejű
határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint.

Szavazás  :  a  képviselő-testület  szavazáskor  jelen  lévő  9  tagja,  9  igen  szavazattal,  -
egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
30/2024.(II.14.) határozata
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  döntött  arról,  hogy  a  lejárt
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint
elfogadja.

Schweitzer Tamás képviselő 11:05 órakor távozott az ülésről. 

Sebes Péter képviselő 11:06 órakor visszaérkezett az ülésre. 

Szabó János képviselő 11:06 órakor visszaérkezett az ülésre. 

18. Napirendi pont: Interpelláció 

Szamosvölgyi Péter polgármester: távozott az ülésről Schweitzer Tamás képviselő úr. Az
interpellációt nyilvánossá tette, mindenki láthatta. A kérdések arról szólnak, hogy az előző
igazgató idején került a Zemplén Kalandparkba tanácsadó asszony az önkormányzat részéről,
és milyen okból került oda: azért, hogy segítse a Kalandpark látogatószámának alakulását, a
növényzet  felújítását,  tereprendezését,  turisztikai  útbaigazító  táblák  cseréjét,  valamint
demoralizáló  csapat  állt  rendelkezésre,  utóbbi  is  pozitív  irányban  változott,  továbbá  nem
vezetőként  munkálkodott.  Milyen  végzettségei  vannak:  érettségi,  kommunikációs  ügyvitel
szakon diploma, melyet a Nyíregyházi Főiskolán szerzett, intézményi kommunikátor, ügyvitel
szakon  tanár  diploma,  bölcsész  képesítés,  kisvállalkozások  gazdasági  és  pénzügyi
ügyintézője,  projektmenedzser. Nem ezekről a végzettségekről,  hanem arról van szó, hogy
tud-e valaki segíteni vagy nem. Az ott eltöltött  idő és a folytatásban, amiért ott dolgozott,
plusz feladatokat  végezve,  meghozta a gyümölcsét.  A gyerekeknek szóló januári,  februári
események kapcsán megsértette a gyerekeket, akik boldogan jöttek és játszottak, a szülőket,
az óvónőket, akik ingyen jöttek segíteni, az ott dolgozókat, a vállalkozót, akik a programok
szervezésében, kivitelezésében segítettek. A cél az volt, hogy a szülőkkel megismertessék a
Kalandparkot. Legyen elfoglaltság a tél folyamán, hogy kimozdulhassanak. Méltánylandó a
szervezés,  a  sértegetés  már  nem.  Milyen  jogviszony  alapján  tartózkodik  önkormányzati
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tanácsadó  asszony a  Kalandparkban:  a  törvény  erre  lehetőséget  ad,  tanácsadónak  és  nem
vezetőnek  került  megbízásra.  Nemcsak  az  adott  helyen  dolgozhat,  hanem  az
önkormányzathoz tartozó intézményekben is, akár őt vagy bárki mást, amennyiben megbízza
munkával a polgármester.  Nem tudja,  hogy miért  folyamatos a támadás az önkormányzati
tanácsadó asszony ellen. Képviselő úr arról is írt, hogy a Kalandparkban elfuserált volt a téli
szezon, valamint arról, hogy elfolyt 300 ezer liter víz. Kivizsgálásra került az esemény, nem
történt  ilyen,  kedvezőtlenül  indult  a  szezon.  Egy  alkatrész  adta  meg  magát  a  szivattyú
épületben, amely a kettes pálya alján van. Cserélni nem lehetett,  kölcsön alkatrészt kellett
kérni, addig, míg megjavítják az elromlott alkatrészt. Tudomása szerint az országban elsőként
lehetett  síelni  Sátoraljaújhelyen,  igaz,  nem  természetes  hóval  borított  pályán.  A  javítás
elkészült,  beszerelésre került az alkatrész, a szezon elindult.  Hozzátette, hogy minden, ami
árammal,  üzemanyaggal  működik,  elromolhat,  az  alkatrész  tíz  évig  dolgozott  és  ezután
romlott el. Képviselő úr nem kérte az interpellációját szóban közölni, ezért nincs értelme a
válasz elfogadásáról szavazni. 

19. Napirendi pont: Kérdés 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Pasztorniczky István képviselő kérdést nyújtott be hozzá.
A szabályoknak megfelelően lehetősége van a kérdést szóban előadni. 

Pasztorniczky István képviselő: 2023. március 30-án Sátoraljaújhely Város Önkormányzat
Képviselő-testülete  57/2023.  (III.30.)  határozatával  döntött  arról,  hogy  az
energiahatékonyságot  javító  fejlesztéshez  kapcsolódó  beruházásra  napelemes  rendszer
telepítéséhez  300.000.000,-  Ft  hitelt  vesz  fel  a  K&H Banktól.  Ezt  követően  a  képviselő-
testület a 2023. április 5-re összehívott rendkívüli testületi ülésen, amelyen nem tudott részt
venni  előre  nem  jelzett  napirendként,  írásban  nem  kiküldött,  a  honlapon  nem  szereplő
előterjesztés  alapján,  a  képviselő-testület  60/2023.  (IV.5.)  határozatával  döntött  az  alábbi
önkormányzat tulajdonában lévő ingatlanok jelzálogjog bejegyzéséhez történő felajánlásáról:
Sátoraljaújhely,  belterület:  1275/4.  hrsz.  3980  Sátoraljaújhely,  Táncsics  tér  3/2  kivett
kultúrház, 4283 m2 (Kossuth Lajos Művelődési Központ és Latabár Színház), Sátoraljaújhely,
belterület: 589/2; hrsz kivett sportcsarnok, 8103 m2 (Városi Sportcsarnok), Sátoraljaújhely,
belterület:  1175/2.  hrsz.  kivett  strandfürdő 3887 m2 (Városi Strandfürdő),  Sátoraljaújhely,
belterület: 7679. hrsz. 3980 Sátoraljaújhely, dr. Molnár János útja 12. kivett díszkert, kivett
kórház,  legelő,  szántó,  kert  összesen:  2.2109  m2  (Köveshegyi  Szociális  Otthon).
Megkérdezte, hogy mely ingatlanokra történt jelzálogjog bejegyzés ezek közül, és történt-e
értékbecslés  ezekre az ingatlanokra,  és megvalósult-e a  hitel  felvétele,  és megvalósult-e  a
tervezett napelemes rendszer a tervezett határidőre, és ha fizetési késedelembe esik a város,
elárverezhetik-e ezeket a milliárdos értékű ingatlanokat. 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  jelzálogjog  bejegyzés  nem  történt  egyik  ingatlan
esetében  sem.  A  K&H  Bank  a  hitel  nyújtását  az  ingatlanfedezet  biztosítása  nélkül
engedélyezte. Tekintettel arra, hogy a hitelfelvételre a pénzintézet részéről mivel nem igényelt
ingatlanfedezetet,  nem történt  értékbecslés.  A hitelszerződés  2023.  szeptember  20.  napján
realizálódott  300  millió  forintos  hitelkerettel,  amelyből  a  mai  napig  150.773.000,-  forint
került lehívásra. Az eddig lehívásra került hitelkeret az energiahatékonyság javító napelemes
rendszer telepítéséhez, fejlesztéséhez, konkrétan kapcsolódó számlák kiegyenlítéséhez került
felhasználásra, ezzel is a lehető legkésőbbre kitolva a kamatfizetési időszakot. A hitelkeretből
még  le  nem  hívott  149  millió  forint  összeg  a  beruházás  ütemével  haladva  kerül
igénybevételre. Ez az összeg a 2024. évi költségvetésbe is betervezésre kerül. A napelemes
rendszer kivitelezése jelenleg folyamatban van, a megkötött vállalkozási szerződés alapján a
műszaki  átadás-átvételi  eljárás  lezárásának  2024.  március  15-ig  kell  megtörténnie.  A
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pénzintézet  részéről  nem  igényelt  ingatlan  fedezetet  a  hitelfelvétel,  ezért  nem  történhet
elárverezés sem. 

20. Napirendi pont: Egyebek 

Szamosvölgyi  Péter  polgármester:  megkérdezte  a  képviselő-testület  tagjait,  hogy  van-e
javaslatuk, észrevételük vagy véleményük az Egyebek napirendi ponton belül.

dr. Terdik Sándor jegyző: tekintettel az elmúlt időszakban kialakult képviselő-testületi és
bizottsági  üléseken tapasztaltakra,  javaslatot  tett  az önkormányzat  Szervezeti  és Működési
Szabályzatának módosítására. Szeretné bevonni a képviselőket is a szabályzat tervezésébe. A
jövő  héten  kiküldésre  kerül  a  hatályos  SzMSz  annak  érdekében,  hogy  a  képviselők
reagáljanak,  javaslatokat  tegyenek,  véleményüket  megküldve,  megadott  határidőre.  A
beérkezett  javaslatokra,  véleményekre  tekintettel  fórum  is  összehozható,  ahol  vitás
kérdéseket, ellentétes véleményeket meg lehetne tárgyalni. A cél, hogy a választási időszakra
olyan SzMSz álljon az önkormányzat  rendelkezésére,  amely teljes  mértékben használható.
Hozzátette, hogy minden képviselő-testületi ülésen van egy napirend, amely a lejárt határidejű
határozatok végrehajtásáról szól. Amennyiben ebben az előterjesztésben benne lett volna az a
határozat, hogy elzálogosításra kerültek az ingatlanok, akkor már végrehajtásra került volna a
határozat. Minden határozatnak van lejárata, feladatok vannak bennük meghatározva, továbbá
határidejük és felelőseik vannak. Az előterjesztések elkészítése után a testületi ülésen hozott
döntéseket  a hivatalnak végre kell  hajtania,  valamint  a rendeletben foglaltakat  is,  továbbá
azokat  publikálni  kell,  fel  kell  tölteni  különböző rendszerekbe.  Ezeknek a végrehajtását  a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló előterjesztésekben lehet nyomon követni. 

Pasztorniczky István képviselő:a jogos felvetéseket meg kell beszélni, tisztázni kell. Három
javaslatot is tett az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottságnak megtárgyalásra.

Szabó János képviselő:  korábban már szóba került,  hogy egy megmaradt libegő kerüljön
elhelyezésre a kenyérgyárnál lévő körforgóban. Kérte, hogy amennyiben megvan a libegő,
hozzanak határozatot erről a közeljövőben. Több városban is látott a városra jellemző tárgyat
út mellett,  körforgalomban. Javasolta  továbbá, jeles elhunytak után közterület  elnevezését,
vagy  megemlékezés  okán  tábla  kihelyezését,  Fehér  József,  Dr.  Kováts  Dániel  és  Grétsy
László nevét vetette fel. Megkérdezte, hogy van-e előrehaladás a sportcsarnok és az uszoda
elnevezésével kapcsolatban. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: javaslatokat vár a felvetésekre, bizonyára a bizottságok
tárgyalni fogják azokat, amelyek elmondásra kerültek. Többségével egyetért. Az elnevezések
esetében sátoraljaújhelyi  kell,  hogy legyen,  vagy nagyobb részben újhelyi  kötődésű,  vagy
munkássága  kösse  Sátoraljaújhelyhez.  A megmaradt  libegő  meg  van,  engedély  is  van  az
elhelyezésére, folyamatban van az ügy. 

Kracson  Norbert  képviselő:  elindult  a  kommunikáció  a  Kisfaludy  utca  tekintetében  az
Északmagyarországi  Regionális  Vízmű  Zrt.  zempléni  üzemmérnökségének  vízágazatért
felelős  vezetőjével.  Szóbeli  egyeztetés  alapján  elismerte,  hogy  katasztrofális  a  helyzet  a
Kisfaludy utcában, három év alatt tucatnyi csőtörés történt. Megoldást kell találni erre a rossz
helyzetre. Írásos kérés készül Lakatos István és az ÉRV Zrt. részére. A vízmű is partner lenne
abban, hogy az egész szakaszt ki kell cserélni. 

Szamosvölgyi Péter polgármester: keresni kell a lehetőségeket, a megoldásokat erre a rossz
helyzetre. Sajnos van még hasonló helyzetben lévő utca a városban. Meg kell találni a közös
nevezőt,  azonban  a  javítás,  a  kárelhárítás  a  szolgáltató  feladata.  Kérni  fogja  a  Zemplén

33



Vízműtől a problématérképet, hogy hol vannak a legöregebb szakaszok ivóvíz és szennyvíz
tekintetében. 

Tekintettel  arra,  hogy  további  észrevétel,  kérdés,  javaslat  nem hangzott  el,  Szamosvölgyi
Péter  polgármester  megköszönte  a képviselő-testület  munkáját,  és  a nyílt  ülést  11 óra 30
perckor berekesztette. 

K.m.f.

dr. Terdik Sándor s.k.
jegyző

Szamosvölgyi Péter s.k.
polgármester
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Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2024.(II.14.) határozat melléklete

S.sz. Megnevezés 2025 2026 2027

1. Helyi adók 1 550 000 000 1 600 000 000 1 650 000 000

2. Osztalékok, koncessziós díjak

3. Díjak, pótlékok, bírságok, egyéb közhat. 2 000 000 2 000 000 2 000 000

4.

Tárgyi eszköz, immateriális javak, vagyonértékű jog értékesítése, 

vagyonhasznosításból származó bevétel részvény, részesedés értékesítéséből 

származó bevétel 37 195 000 38 156 000 39 547 000

5. Részvények, részesedések értékesítése

6. Vállalat értékesítésből, privatizációból származó bevételek

7. Kezességvállalással kapcsolatos megtérülés

8. Saját bevételek összesen (1+….+7) 1 589 195 000 1 640 156 000 1 691 547 000

9. Saját bevételek 50%- a 794 597 500 820 078 000 845 773 500

10.

Előző év(ek)ben keletkezett tárgyévet terhelő fizetési kötelezettség 

(11+….+17) 78 000 000 78 000 000 78 000 000

11. Felvett, átvállalt hitel és annak tőketartozásai 78 000 000 78 000 000 78 000 000

12. Felvett, átvállalt kölcsön és annak tőketartozásai

13. Hitelviszonyt megtestesítő értékpapír

14. Adott váltó

15. Pénzügyi lízing 

16. Halasztott fizetés 

17. Kezességvállalásból eredő fizetési kötelezettség

18.

Tárgyévben keletkezett illetve keletkező, tárgyévet terhelő fizetési 

kötelezettség (19+…+25) 0 0 0

19. Felvett, átvállalt hitel és annak tőketartozásai

20. Felvett, átvállalt kölcsön és annak tőketartozásai

21. Hitelviszonyt megtestesítő értékpapír

22. Adott váltó

23. Pénzügyi lízing 

24. Halasztott fizetés 

25. Kezességvállalásból eredő fizetési kötelezettség

26. Fizetési kötelezettség összesen (10+18) 78 000 000 78 000 000 78 000 000

27. Fizetési kötelezettséggel csökkentett saját bevétel (9-26) 716 597 500 742 078 000 767 773 500

A Stabilitási tv. 3.§ (1) bekezdése szerinti adósságot keletkeztető ügyletek

és a kezességvállalásokból fennálló kötelezettségek a 2025-2027. közötti időszakban































































Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 15/2024. (II.14.) határozat melléklete 

 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat képviselő-testületének címzett főépítészi feljegyzés  

 

 

Javaslat a hatályos településrendezési eszközök módosításánál a megalapozó vizsgálat és 

az alátámasztó javaslat tartalmára 
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

 

A településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint egyes 

településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet 7. § (7) 

pontja a megalapozó vizsgálat az alátámasztó javaslat tekintetében (és a módosításhoz készült 

telepítési tanulmánytervvel összefüggésben) arról rendelkezik, hogy a megalapozó vizsgálat 

és az alátámasztó javaslat tartalmát és településterv módosításához készült telepítési 

tanulmányterv felhasználhatóságát a település önkormányzati főépítésze (vagy a települési 

önkormányzati főépítész egyetértésével a településtervezés felelős tervezője) határozza 

meg a képviselő-testületnek címzett feljegyzésben.  

 

A fenti követelményeknek eleget téve a hatályos településrendezési eszközök a Batsányi János 

utca és Rákóczi utca által határolt, valamint Sátoraljaújhely zártkert 10975/1, 10975/2, 10977, 

10985/10, 10985/11, 10985/12, 10985/17, 10985/18, 10985/30, 10985/31, 10985/32, 10986 

10985/14, 10985/15,1985/16 helyrajzi számú ingatlanokat magába foglaló telektömbök 

területére történő módosításához az egyes munkarészek készítéséhez kapcsolódóan  

 

a megalapozó vizsgálati munkarész tartalmának meghatározása: 

 

1.  a módosítás területének és környezetének bemutatása, hatásterületének 

meghatározása, lehatárolása annak környezeti, gazdasági és társadalmi hatásai 

figyelembevételével 

2.  a hatályos településfejlesztési döntések bemutatása 

3.  a hatályos fejlesztési koncepció vonatkozó megállapításai 

4. a hatályban lévő településrendezési eszközök vizsgálata bemutatása – 

területfelhasználás 

rendszere, építési övezetek, övezetek bemutatása 

 

 az alátámasztó javaslat munkarész tartalmának a meghatározása: 

 

1. Szabályozás általános elvei - településrendezési javaslat, ennek részeként 

területfelhasználási javaslat és szabályozási koncepció, javaslat a HÉSZ módosítására 

2.  Az Étv. 7. §. előírásának való megfelelés 

3.  A településképi rendelettel összefüggő szabályozási kérdések 

4.  A módosítás várható környezeti hatásai 

5. A védelmi és korlátozó elemek értékelése a rendezés alá vont terület adottságainak 

bemutatásával ezen belül: 

 kulturális örökségvédelmi elemek 



 egyéb védelmi (környezet, táji) elemek 

 

6.  A közlekedési és közműhálózat értékelése a rendezés alá vont terület adottságainak 

bemutatásával ezen utóbbin belül: 

 vízrendezés, csapadékvíz elvezetés 

 vízellátás 

 szennyvízelvezetés 

 táv és hírközlés 

 elektromos ellátás gázellátás ásványvagyon védelem 

7.   katasztrófavédelem, ásványi vagyon védelem értékelés és fenntartható fejlődés 

javaslat 

8.   területrendezési tervekkel való összhang bemutatása 

 

 

 

Sátoraljaújhely, 2024. 02. 07. 

 

 

 

Bartus István s.k.  

  mb. főépítész 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. terület: 

 

 
 

 
 



2. terület: 

 

 



Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 21/2024. (II.14.) határozat 

melléklete: 

 

 

1. Kazinczy Ferenc Általános Iskola, Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű, Nyelvoktató Német 

Nemzetiségi Általános Iskola Jókai Mór Tagintézmény körzete: 

 

700 éves tér, Achim András utca, Alsózsólyomka utca, Arany János utca, Avar utca, Bajcsy-

Zsilinszky utca, Balassi Bálint utca, Balázs Kálmán utca,  Barátszer utca, Báthory utca, 

Batsányi János utca, Bem utca, Benczúr Gyula utca, Berecki híd, Bethlen Gábor utca, Bezerédi 

utca, Bocskai utca, Boronkai utca, Borsi utca, Borsos sétány, Budai Nagy Antal utca, Csalogány 

utca, Csillag köz, Csokonai utca, Deák utca, Diána utca, Dobó utca, Dózsa György utca, 

Dörzsik utca, Epreskert utca, Erdős Imre utca, Felsőzsólyomka utca, Fürdő utca, Gizella utca, 

Hajnal utca, Harkály utca, Harmat utca, Hársfa utca,  Hegy utca, Hegyalja utca, Hősök tere, 

Hunyadi utca, Illyés Gyula utca, Iskola utca, Járóka Sándor utca, Jávor utca, Jókai utca, József 

Attila utca, Károlyfalva, Károlyi Mihály utca, Kazinczy utca, Kerek utca, Kinizsi utca, Korányi 

Frigyes utca, Kossuth Lajos tér, Kossuth Lajos utca, Kökény utca, Kölcsey utca, Köztársaság 

utca 25-40. és 41-50. és 1-24 és 51- , Krúdy Gyula utca, Lakatos utca, Lehel utca, Liget tér, 

Lónyai u., Magyar Kálvária köz,  Májuskút utca, Malom utca, Mártírok útja, Meder utca, 

Mikszáth Kálmán utca, Móricz Zsigmond utca, Munkácsy utca, Munkás utca, Nagy Sándor 

József utca, Nefelejcs utca, Ősz utca, Pacsirta utca, Pázsit utca, Petősi u., Piac tér, Pince köz,  

Pipa utca, Posta-köz, Rákóczi u. 21-, Révész utca, Rigó utca, Rozmaring út, Rózsa utca, 

Rudabányácska, Seregély utca, Szárhegy, Széchenyi tér, Széphalom, Sziget utca, Szinház köz, 

Szív utca, Szőlő utca, Táncsics tér, Thaly Kálmán utca, Tokaji Ferenc utca, Tompa u., Torzsás 

utca, Tőke sor, Új utca, Ungvári pinceköz, V. István király sétány, Vasvári Pál utca, Veresföld 

út, Viola utca 4., Virág utca, Völgy utca, Vörösmarty utca, Wesselényi utca, Zrínyi utca 

 

 

2. Kazinczy Ferenc Általános Iskola, Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű, Nyelvoktató Német 

Nemzetiségi Általános Iskola Esze Tamás Tagintézmény körzete: 

 

Ady Endre utca,  Akácos utca, Alsóesztáva, Aradi utca, Árpád utca, Bajza utca, Balázsházy u. 

Bányihegy, Batthány utca, Bercsényi utca, Berecki utca, Bihari utca, Boda dűlő, Bodrog út, 

Boglyoska utca, Boruth Elemér utca, Cserjés sor, Dohány utca, Dókus utca, Esze Tamás utca, 

Fasor utca, Fecske utca, Fejes István utca, Feketehegy, Felsőesztáva, Hecske utca, Honvéd utca, 

Ipartelep, Jelenek utca, Jósika utca, Katona Dénes utca, Kertész utca, Kiscepre, Kisfaludy utca, 

Kopaszka utca, Köves utca, Köveshegy, Lajos köz, Losárdi Zsuzsanna utca, Madách tér,  

Martinovics utca, Mező utca, Molnár Borbála utca, Némahegy, Oremus utca, Pajtás utca, 

Partizán utca, Pataki utca, Pincék völgye,  Pipacs utca, Popelyás utca, Rákóczi utca 1-20., 

Stuller Antal utca, Szeder utca, Szög utca, Szüret utca, Thoroczkai utca, Thököly utca, Török 

utca, Vár hegy, Vasvári utca 35-, Víg utca, Viola utca 2., 3., 5., 7., Zarándok utca, Sátor utca, 

Dósza György utca 
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